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Prešovský samosprávny kraj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z Á P I S N I C A     č. 5 / 2018 
 
 
 

zo 6. zasadnutia  
Zastupiteľstva Prešovského samosprávneho kraja 

zo dňa 25. júna 2018 v Prešove 
 

 
 

 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 
 
Program rokovania: 
 
  1. Otvorenie a voľba návrhovej komisie. 
  2. Informatívna správa o plnení uznesení Zastupiteľstva PSK. 
  3. Návrh plánu kontrolnej činnosti ÚHK PSK na II. polrok 2018. 
  4. Správa Výboru pre audit PSK. 
  5. Úprava rozpočtu PSK č. 2/PSK/2018 Prešovského samosprávneho kraja pre rok 2018. 
  6. Rozdelenie dotácií podľa VZN PSK č. 57/2017 – Výzva PSK pre rok 2018. 
  7. Rozvojový program verejných prác PSK na roky 2019 – 2021. 
  8. Informatívna správa o činnosti Centra rozvoja turizmu PSK pre oblasť Vysokých Tatier za rok 2017. 
  9. Návrh VZN PSK č. ../2018, ktorým sa ruší Spojená škola, Kollárova 10, Prešov vrátane jej organizačných zložiek 
      a jej súčastí a zriaďuje Stredná odborná škola lesnícka, Kollárova 10, Prešov vrátane jej súčastí. 
10. Investičný zámer IROP – III/3440 Prešov – most cez Sekčov (ul. Solivarská) – základné princípy spoločného 
      postupu investičnej prípravy s mestom Prešov. 
11. Predfinancovanie a spolufinancovanie projektu „Vesmír na dlani“ v rámci Programu cezhraničnej spolupráce  
      Interreg V-A Poľsko – Slovensko. 
12. Vzdanie sa funkcie riaditeľky Hornozemplínskej knižnice vo Vranove nad Topľou.  
13. Návrh na menovanie riaditeľa Múzea moderného umenia A. Warhola v Medzilaborciach. 
14. Nominácie do orgánov spoločností založených PSK. 
15. Majetkový prevod nehnuteľného majetku PSK – prípad hodný osobitného zreteľa. 
16. Návrh na dofinancovanie investičných výdavkov v rámci implementovaného projektu „Zníženie energetickej  
      náročnosti budovy SPŠ Poprad“. 
17. Rôzne. 
18. Interpelácie poslancov. 
19. Záver. 
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K bodu 1 – Otvorenie a voľba návrhovej komisie: Rokovanie 6. 
zasadnutia Zastupiteľstva PSK v piatom volebnom období otvoril jeho predseda Milan 
Majerský. Privítal všetkých prítomných poslancov PSK, ďalších hostí a predstaviteľov médií. 
Prítomných bolo 56 poslancov. Písomne sa ospravedlnili poslankyňa Bednárová a poslanci 
Bieľak, Fecko, Hagyari, Slovík, Wzoš.  
 
Predseda PSK Majerský vyzval poslancov o predloženie pozmeňovacích a doplňovacích 
návrhov k programu rokovania. 
Poslanec Hrabčák navrhol doplniť program rokovania o bod s názvom Financovanie 
regiónov. Svoj návrh odôvodnil tým, že v nadchádzajúcom letnom období bude odbor financií 
v spolupráci so všetkými odbormi Úradu PSK chystať nový rozpočet  na rok 2019. Nechce, aby 
boli poslanci PSK mimo tvorby rozpočtu a ostali iba v procese jeho schvaľovania, ale aby sa 
priamo zúčastnili jeho kreovania. Chce, aby poslanci PSK dostali finančné zdroje do regiónov 
teda do okresov, kde boli zvolení, zhruba v objeme 350 000 eur počas celého volebného 
obdobia a aby tieto peniaze boli adresnejšie uvoľňované pre rozvoj okresov PSK, z ktorých 
pochádzajú. Metodika rozdeľovania týchto financií z vlastných zdrojov PSK prípadne mená 
poslancov, ktorým bude táto finančná podpora uvoľňovaná v rokoch 2019 – 2022, by bola 
potom schválená v rámci poslaneckých klubov a konkrétny návrh metodiky rozdeľovania do 
regiónov PSK na každého poslanca by vzišiel z diskusie vo vnútri poslaneckých klubov. 
Požiadal zastupiteľstvo o podporu návrhu financovania regiónov - okresov PSK. Poslanec 
Šmilňák reagoval tým, že o tomto návrhu sa poslanci dozvedajú až dnes. Keďže nebol 
prerokovaný v poslaneckom klube KDH, OĽaNO, NOVA, SaS, ktorý má dobrú 
spoluprácu s poslaneckým klubom Dohoda pre región, nerád by urobil nejakú nepredvídanú 
a chaotickú vec. Požiadal o stanovisko predsedu PSK, aby vedel, ako sa má najsilnejší klub 
zachovať. V budúcnosti požiadal o včasné predloženie takýchto návrhov. V zásade táto 
filozofia nie je zlá a môže sa o nej diskutovať. Teraz sa nevie k predloženému 
návrhu  kvalifikovane vyjadriť. Predseda PSK Majerský sa o tomto návrhu dozvedel pred 10 
minútami. Dnes neodporúča zastupiteľstvu rokovať o týchto vážnych veciach, lebo ovplyvňujú 
rozpočet PSK a ide o veľmi vysoké sumy. Osobne si nevie predstaviť, aby poslanec disponoval 
sumou 350 000 eur. Je to obrovský investičný náklad. Poslanec Hrabčák vysvetlil, že ide 
o sumu 350 000 eur ako náklad na jedného poslanca pre región na celé volebné obdobie teda 4 
nasledujúce roky 2019 - 2022. Ďalšie zasadnutie zastupiteľstva bude až o  2 mesiace a to už 
bude nový rozpočet pripravený, ale nie schválený. Ak zastupiteľstvo dnes schváli uznesenie 
a zaviaže Úrad PSK, tak minimálne odbor financií pri príprave rozpočtu na rok 2019 bude 
počítať s takou požiadavkou a poslanci sa pri vytvorenom rozpočte môžu ďalej baviť 
o životaschopnosti tohto návrhu. Ide o financie pre 62 poslancov PSK, ktorí budú mať nejakú 
sumu. Nemusí to byť práve 350 000 eur, môže to byť nižšia alebo vyššia suma. Je to na 
rozhodnutí poslancov. Predseda PSK Majerský požiadal poslancov PSK, aby nediskutovali 
k návrhom bodov programu. Na základe petície a požiadaviek verejnosti, rodičov, žiakov, Rady 
školy pri OA v Bardejove a sympatizantov poslanec Kmec požiadal o zaradenie nového bodu 
do dnešného programu rokovania s názvom Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva PSK č. 
61/2018, ktorým bolo schválené vyradenie OA v Bardejove zo Siete škôl a školských zariadení, 
stredísk praktického vyučovania a pracovísk praktického vyučovania SR k 31. 8. 2018. Po 
zasadnutí Zastupiteľstva PSK dňa 21. 5. 2018 mali rodičia, učitelia, žiaci množstvo stretnutí 
a ich požiadavkou je opätovné prerokovanie tohto bodu.   
Doplňovací návrh predložený poslancom Hrabčákom: 
Doplnenie programu rokovania o bod s názvom Financovanie regiónov.    
Hlasovanie:                  za: 12    proti: 7  zdržalo sa: 34 
Doplňovací návrh nebol schválený. 
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Doplňovací návrh predložený poslancom Kmecom: 
Zaradenie nového bodu do programu rokovania s názvom Návrh na zmenu uznesenia 
Zastupiteľstva PSK č. 61/2018 (OA Bardejov). 
Hlasovanie:                  za: 23    proti: 3  zdržalo sa: 29 
Doplňovací návrh nebol schválený. 
 
Program 6. zasadnutia Zastupiteľstva PSK: 
  1. Otvorenie a voľba návrhovej komisie. 
  2. Informatívna správa o plnení uznesení Zastupiteľstva PSK. 
  3. Návrh plánu kontrolnej činnosti ÚHK PSK na II. polrok 2018. 
  4. Správa Výboru pre audit PSK. 
  5. Úprava rozpočtu PSK č. 2/PSK/2018 Prešovského samosprávneho kraja pre rok 2018. 
  6. Rozdelenie dotácií podľa VZN PSK č. 57/2017 – Výzva PSK pre rok 2018. 
  7. Rozvojový program verejných prác PSK na roky 2019 – 2021. 
  8. Informatívna správa o činnosti Centra rozvoja turizmu PSK pre oblasť Vysokých Tatier za rok 2017. 
  9. Návrh VZN PSK č. ../2018, ktorým sa ruší Spojená škola, Kollárova 10, Prešov vrátane jej organizačných zložiek 
      a jej súčastí a zriaďuje Stredná odborná škola lesnícka, Kollárova 10, Prešov vrátane jej súčastí. 
10. Investičný zámer IROP – III/3440 Prešov – most cez Sekčov (ul. Solivarská) – základné princípy spoločného 
      postupu investičnej prípravy s mestom Prešov. 
11. Predfinancovanie a spolufinancovanie projektu „Vesmír na dlani“ v rámci Programu cezhraničnej spolupráce  
      Interreg V-A Poľsko – Slovensko. 
12. Vzdanie sa funkcie riaditeľky Hornozemplínskej knižnice vo Vranove nad Topľou.  
13. Návrh na menovanie riaditeľa Múzea moderného umenia A. Warhola v Medzilaborciach. 
14. Nominácie do orgánov spoločností založených PSK. 
15. Majetkový prevod nehnuteľného majetku PSK – prípad hodný osobitného zreteľa. 
16. Návrh na dofinancovanie investičných výdavkov v rámci implementovaného projektu „Zníženie energetickej  
      náročnosti budovy SPŠ Poprad“. 
17. Rôzne. 
18. Interpelácie poslancov. 
19. Záver.   

                                                                                                                                                                       

Hlasovanie:      za: 52   proti: 0  zdržalo sa: 0                                                
Program 6. zasadnutia Zastupiteľstva PSK bol schválený. 
                                                                                                                           
Do návrhovej komisie predseda PSK navrhol poslankyne Leščákovú, Pleštinskú 
a poslancov Dupkalu, Gašpera, Janigu, Sokola.   
Hlasovanie:                  za: 44   proti: 0  zdržal sa: 1 
Návrhová komisia bola schválená v tomto zložení. 
 
Za overovateľov zápisnice určil poslancov Jánošíka a Paľu. 
 
 

K bodu 2 – Informatívna správa o plnení uznesení Zastupiteľstva 
PSK: Materiál predložil Ing. Hudák, hlavný kontrolór PSK,  v súlade so zákonom NR SR 
č. 302/2001 Z. z. o samospráve VÚC v platnom znení a Organizačným poriadkom PSK. 
Konštatoval, že z celkového počtu prijatých uznesení do 5. zasadnutia Zastupiteľstva PSK č. 1 
- 66/2018, sa nevyhodnocuje uznesenie č. 27/2014 v bode B.1 k prizývaniu poslancov PSK za 
príslušný volebný obvod na kontrolné dni k všetkým stavebným prácam naviac a v bode B.2 k 
podaniu informácií Zastupiteľstvu PSK zo strany generálneho riaditeľa ARR PSK o všetkých 
vyvolaných prácach naviac v rámci výzvy ROP-3.1a-2013/01 a výzvy ROP-3.1b-2013/01 
realizácie projektov, lebo sa nekonal žiadny kontrolný deň za účasti poslancov PSK. 
Diskusia: nikto z prítomných poslancov sa neprihlásil do diskusie. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja   b e r i e    n a    v e d o m i e  
informatívnu správu o plnení uznesení Zastupiteľstva PSK. 
Hlasovanie:      za: 52   proti: 0           zdržalo sa: 0 
Návrh na uznesenie bol schválený. 
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K bodu 3 –  Návrh plánu kontrolnej činnosti ÚHK PSK na II. 
polrok 2018: Ing. Hudák, hlavný kontrolór PSK, pripomenul, že v zmysle ustanovenia 
§ 19e zákona NR SR č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov je úlohou 
hlavného kontrolóra predkladať zastupiteľstvu na schválenie plán kontrolnej činnosti raz za 6 
mesiacov. Týmto zákonom sa riadi kontrolná činnosť a sú v ňom určené základné funkcie 
hlavného kontrolóra, jeho pracovná náplň a výpočet kontrolnej činnosti. V II. polroku 2018 je 
naplánovaných 32 kontrol, z toho 17 finančných a 15 na overenie plnenia prijatých opatrení na 
nápravu zistených nedostatkov. Materiál obsahuje štruktúru kontrol organizácií 
v zriaďovateľskej pôsobnosti PSK. 4 kontroly budú prevedené v školách a školských 
zariadeniach, 2 kontroly v kultúrnych zariadeniach, 3 kontroly v sociálnych zariadeniach, 4 
kontroly v SÚC PSK, 2 kontroly v Úrade PSK, 2 kontroly v ostatných subjektoch 
podliehajúcich kontrole PSK teda SAD na základe zmluvy vo verejnom záujme v súlade 
s ustanoveniami zákona o samosprávnych krajoch. V materiáli je uvedený rozsah kontroly, 
plán ostatnej činnosti, vzdelávanie, koordinácia činnosti s útvarmi hlavných kontrolórov 
ostatných samosprávnych krajov a spolupráca s orgánmi PSK. 
Diskusia: nikto z prítomných poslancov sa neprihlásil do diskusie. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja   s c h v a ľ u j e   plán kontrolnej 
činnosti útvaru hlavného kontrolóra PSK na II. polrok 2018. 
Hlasovanie:      za: 53   proti: 0          zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
 

K bodu 4 –  Správa Výboru pre audit PSK: Ing. Hudáč, predseda Výboru 
pre audit PSK, predkladá Zastupiteľstvu PSK správu v zmysle zákona NR SR č. 423/2015 Z. 
z. o štatutárnom audite a zákona NR SR č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. Obsahuje všetky 
náležitosti predpísané citovanými zákonmi a súčasne približuje niektoré činnosti, ktoré 
zabezpečuje výbor pre audit. Upriamil pozornosť poslancov na 4. a 5. odstavec na str. 6. 
predloženej správy, kde sa výbor stotožňuje s nemodifikovaným názorom nezávislého audítora. 
Po konzultáciách s vedúcou odboru financií navrhuje výbor drobné zmeny v oceňovaní 
majetku, kde by bolo možné v budúcnosti použiť aj iné alternatívy jeho oceňovania a 
odpisovania. Štatutárny audítor vypracoval pre vedenie PSK správu o zisteniach auditu k 31. 
12. 2017, v ktorej poukázal na vybrané údaje z účtovnej závierky a súčasne upozornil na 
niektoré javy z internej kontroly a zistenia v rámci auditu. Ide hlavne o oblasť dlhodobého 
majetku a časové rozlíšenie výnosov a transferov. Správa obsahuje odporúčania pre tieto oblasti 
a pre účtovanie významných opráv chýb minulých období. V súčasnosti výbor participuje na 
prácach pri konsolidovanej účtovnej závierke a výročnej správe za rok 2017. V závere 
poďakoval predsedovi PSK, riaditeľovi Úradu PSK a vedúcej odboru financií za ústretový 
prístup, vďaka ktorému práce na audite za rok 2017 a nadväzujúcich činnostiach prebiehali bez 
akýchkoľvek rušivých momentov. 
Diskusia: nikto z prítomných poslancov sa neprihlásil do diskusie. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v súlade s ustanovením § 34 ods. 4 
písm. g) zákona NR SR č. 423/2015 Z. z. o štatutárnom audite a o zmene a doplnení 
zákona NR SR č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov  b e r i e  n a   
v e d o m i e   správu Výboru pre audit Prešovského samosprávneho kraja. 
Hlasovanie:      za: 52   proti: 0           zdržalo sa: 0 
Návrh na uznesenie bol schválený. 
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K bodu 5 –  Úprava rozpočtu PSK č. 2/PSK/2018 Prešovského 
samosprávneho kraja pre rok 2018: Ing. Olekšáková, vedúca odboru financií 
Úradu PSK, uviedla, že od schválenia prvej úpravy rozpočtu na 3. zasadnutí zastupiteľstva sa 
realizovali 2 úpravy rozpočtu v právomoci predsedu PSK a zo zákona. Prvou úpravou rozpočtu 
v právomoci predsedu PSK v zmysle Zásad rozpočtového procesu PSK sa navýšil rozpočet 
príjmov finančných operácií a bežných výdavkov o 25 419 eur z dôvodu zapojenia 
samostatných rozpočtových prostriedkov z predchádzajúcich rokov z podnikateľskej činnosti, 
školského stravovania, darov a grantov. Pri druhej úprave rozpočtu realizovanej v súlade s § 14 
zákona o rozpočtových pravidlách bol rozpočet PSK upravený o finančné prostriedky účelovo 
určené a poskytnuté zo štátneho rozpočtu alebo EÚ. Týmito dvoma úpravami sa rozpočet 
bežných príjmov upravil o 4,3 mil. eur, rozpočet bežných výdavkov o 5,7 mil. eur, kapitálových 
príjmov o 337 868 eur, kapitálových výdavkov o 1 mil. eur a rozpočet príjmových finančných 
operácií vzrástol o 2,1 mil. eur. Následne predstavila zmeny predloženej úpravy rozpočtu PSK 
podľa jednotlivých zložiek rozpočtu. Rozpočet bežných príjmov v kategórii nedaňových 
príjmov sa navyšuje o 1 140 000 eur. Sú to refundované výdavky za výkon zimnej údržby na 
cestách I. triedy za mesiace október – december 2017, ktorý uskutočnila SÚC PSK. Rozpočet 
bežných výdavkov sa upravuje o 1 068 514 eur podľa jednotlivých oblastí financovania. 
V Úrade PSK dochádza k presunu výdavkov o 71 486 eur na financovanie dotácií v zmysle 
VZN PSK č. 57/2017. Je to presun do kapitálových výdavkov, lebo žiadosti boli smerované 
viac do kapitálových výdavkov, než bol predpoklad. V oblasti financovania doprava sa 
upravuje bežný rozpočet o 1 140 000 eur pre SÚC PSK. Kapitálové príjmy sa navyšujú o 1 mil. 
eur z titulu prijatia dotácie od mesta Stará Ľubovňa na realizáciu spoločnej investičnej akcie. 
V kapitálových výdavkoch ide o navýšenie celkovo o 6 234 998 eur. Pre Úrad PSK predstavuje 
navýšenie o 2 550 865 eur na investičné akcie a to kúpu nehnuteľného majetku z vlastníctva 
JRD Ladomirov v objeme 1 812 eur na základe uznesenia z roku 2017 a prípravu realizácie 
projektu kostrovej siete cyklistických trás v PSK s celkovým objemom výdavkov z vlastných 
zdrojov 35 000 eur, na jeho financovanie bola podaná žiadosť o pridelenie dotácie v súlade 
s výzvou Úradu vlády SR. Zastupiteľstvo PSK uznesením č. 351/2016 schválilo 
spolufinancovanie vlajkového projektu Historicko-kultúrno-prírodná cesta okolo Tatier - 2. 
etapa. PSK sa zaviazal spolufinancovať projekty jednotlivých miest a obcí vo výške 2,5 %. 
V peňažnom vyjadrení teda poskytne mestám Kežmarok 13 478 eur, Spišská Belá 11 825 eur 
a Stará Ľubovňa 10 283 eur. Uznesenie Zastupiteľstva PSK č. 352/2016 hovorilo  
o spolufinancovaní vlajkového projektu cyklotrás v doline Popradu. Tento projekt spojí 
kúpeľné obce a mestá poľsko-slovenského pohraničia cyklistickým okruhom v dĺžke 230 km. 
PSK poskytne dotácie pre obce Údol, Plaveč, Nová Ľubovňa, Kamienka, Vyšné Ružbachy, 
Hniezdne, Orlov, Čirč, Lesnica, Lacková, Plavnica, Veľký Lipník a mesto Bardejov. Ďalšou 
investičnou akciou je spoločná investícia PSK s mestom Stará Ľubovňa vo výške 2 350 000 
eur, z toho  mesto Stará Ľubovňa zabezpečí prostriedky vo výške 1 000 000 eur. Ide o realizáciu 
obchvatovej komunikácie spájajúcej 2 cesty III. triedy spolu s napojením na cestu I. triedy 
Prešov – Sabinov – Stará Ľubovňa. Vznikne tak možnosť vylúčenia prístupu tranzitných 
vozidiel do centra mesta a zníži sa dopravné zaťaženie centra mesta. V oblasti financovania 
doprava ide o vymedzenie prostriedkov vo výške 2 589 000 eur pre SÚC PSK na jednotlivé 
odstránenia havarijných stavov ciest a mostov PSK. V materiáli sú uvedené investičné akcie  
jednotlivých oblastí s výškou investičného výdavku. Ďalej sú vyčlenené peniaze na projektovú 
dokumentáciu, ostatnú investičnú prípravu stavieb a na vybavenie prevádzkového areálu 
a strojné vybavenie SÚC PSK. V oblasti kultúrnych služieb sú vyčlenené finančné prostriedky 
v objeme 50 000 eur na kamerový systém pre zrekonštruovanú budovu Šarišskej galérie 
v Prešove. V oblasti vzdelávania sa vyčleňujú finančné prostriedky vo výške 576 315 eur na 
dofinancovanie jednotlivých investičných akcií, ale aj na nové investičné akcie, napr. na 
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zateplenie obvodového plášťa budovy SOŠ drevárskej vo Vranove nad Topľou alebo na 
rekonštrukciu a zateplenie administratívnej budovy školy HA v Prešove. V oblasti sociálneho 
zabezpečenia sú vyčlenené finančné prostriedky vo výške 516 858 eur na rekonštrukciu 
a vybavenie sociálnych zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti PSK v mestách Bardejov, 
Legnava, Spišské Podhradie, Stará Ľubovňa a Prešov. PSK vyčleňuje finančné prostriedky 
určené na zlepšenie a odstránenie systémových porúch jednotlivých budov vo Vranove nad 
Topľou, Starej Ľubovni a Batizovciach. PSK spolufinancuje aj projekty podané jednotlivými 
sociálnymi zariadeniami v rámci dotácie MPSVaR SR na podporu rozvoja sociálnych služieb. 
Všetky uvedené finančné prostriedky zapájané do rozpočtu sú použité z rozpočtu finančných 
operácií príjmových, kde sa upravuje rozpočet navýšením o 5 209 740 eur. Celková bilancia 
príjmov a výdavkov, ktorá nastane po tejto úprave, bude schodkom rozpočtu bežných príjmov 
a výdavkov, kapitálových príjmov a výdavkov vo výške 31 501 287 eur, ale zapojením 
finančných operácií PSK vykáže vyrovnaný rozpočet. Predseda PSK Majerský považuje, 
v prípade schválenia, za najväčší krok ústretovosť PSK voči okresnému mestu Stará Ľubovňa, 
kde bude historické starobylé centrum odťažené od nákladnej kamiónovej dopravy. Týmto 
spoločným investičným zámerom sa pomôže obyvateľom Starej Ľubovne a vyrieši sa tento 
dlhodobý problém. Zároveň privítal na dnešnom rokovaní zastupiteľstva primátora Starej 
Ľubovne PhDr. Ľ. Tomka. MsZ v Starej Ľubovni už schválilo uznesenie, teraz je rad na 
poslancoch Zastupiteľstva PSK a potom sa môže začať proces verejného obstarávania 
a samotná výstavba obchvatu mesta Stará Ľubovňa. 
Diskusia: 
Poslanec Hrabčák poukázal na drobnosť, ktorá priamo súvisí s jeho iniciatívou na minulom 
zasadnutí zastupiteľstva, keď sa snažil pretlačiť návrh na zriadenie stavebnej komisie.  
V predloženej úprave rozpočtu je 131 403 eur dofinancovanie, 17 264 eur dofinancovanie, 
109 767 eur dofinancovanie, 55 398 eur dofinancovanie, 57 555 eur dofinancovanie, spolu 
371 387 eur dofinancovania. Spýtal sa prítomných, či si stále myslia, že zriadenie stavebnej 
komisie bol zlý nápad a či sa takto bude ďalej pokračovať. Sú to veci minulého volebného 
obdobia, ale ukazuje sa tu neschopnosť úradu zabezpečiť kvalitné projekty, ktoré by 
nespôsobovali ďalšie dofinancovanie platené z rozpočtu PSK. Poslanec Hopta pripomenul, že 
raz v minulosti viedol rokovanie zastupiteľstva bývalý podpredseda PSK Danko, ktorý sa 
opýtal predkladateľov materiálov, či chcú povedať aj niečo iné, než je uvedené v materiáloch. 
Keďže nikto nemal nič iné, zasadnutie veľmi rýchlo skončilo. Poslanci vedia čítať, preto 
požiadal predkladateľov, aby zbytočne neopakovali obsah materiálu. Ak chcú hovoriť pre 
verejnosť a novinárov, nech zvolajú tlačovú besedu po skončení zasadnutia. Je zbytočné 
vymenovávať všetky položky úpravy rozpočtu. Predkladatelia by mali mať určený časový limit 
5 minút ako poslanci. Požiadal réžiu o nastavenie časového limitu 5 minút aj pre 
predkladateľov. Netreba podceňovať poslancov a opakovať im celý obsah materiálu. Dôležité 
je povedať jeho filozofiu a dôvody spracovania. Čísla sú dôležité možno pre verejnosť, ale 
potom sú zbytočné materiály predkladané poslancom. Poslanec Hrabčák s tým nesúhlasí, lebo 
poslanci sú tu pre občanov PSK. Vonku počúva celé rokovanie verejnosť a ďalší ho môžu ho 
sledovať zo záznamu. Materiál by mal byť aspoň v skrátenej forme prednesený, lebo nie každý 
ho má v písomnej forme. Podľa jeho názoru by predkladateľ nemal byť časovo obmedzený. 
Vážne dokumenty ako úprava rozpočtu PSK a návrh rozpočtu PSK na rok 2019 predsa nemôžu 
byť časovo ohraničené na 5 minút, pretože ide o rozpočet v objeme 230 mil. eur. Poslanec 
Fedor dodal, že poslanci schválili Rokovací poriadok Zastupiteľstva PSK. Ak sa bude 
dodržiavať, nebude potrebné rečniť ďalších 10 minút. Poslanec Janiga nemá výhrady k úprave 
rozpočtu, ale chce pripomenúť vec tvorby, používania, spravovania a zapájania rezervného 
fondu, ktorý by mal mať asi pevnejšie pravidlá s jasnou určenou hodnotou a určeným spôsobom 
zapájania, aby bol stále pripravený na mimoriadne situácie. Je to skôr problematika vedúcej 
odboru financií, ktorá by mala pripraviť nejaký materiál. Poslanec Vook požiadal informáciu 
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od vedúcej odboru financií. V rámci projektu ELENA dostal dotáciu na rekonštrukciu Domov 
sociálnych služieb v Giraltovciach. Doteraz bola vyplatená len prvá časť, druhá časť je zrejme 
v nedohľadne. Zhotoviteľ má ukončiť dielo do konca roka 2018. Podľa listu zhotoviteľa je 
čakacia doba na minerálnu vlnu na zateplenie 4 –5 mesiacov. Poslanci by nemali len hlasovať, 
ale aj rozhodovať o niektorých veciach. Pripadá mu to tak, že úradníci si nominujú veci podľa 
svojho poriadku a poslanci sú jednoducho bokom. Veci by mali byť vysvetlené. Už v tomto 
prípade sú dva dodatky, prvý o zmene ceny a druhý o ukončení tohto diela. Poslankyňa 
Sirková dodala, že komisia finančná odporúča zastupiteľstvu schváliť návrh na uznesenie 
v predloženom znení. Dnes zastupiteľstvo rozdeľuje financie z rezervného fondu. Všetky akcie 
uvedené v úprave rozpočtu sú s kódom tohto zdroja. Vyzýva prítomných na určitú opatrnosť 
pri ďalších rozpočtových opatreniach, aby sa rezervný fond nerozpustil v priebehu roka. 
Minimálne 5 mil. eur by malo zostať v rezervnom fonde na havarijné stavy a živelné pohromy. 
Ak sa vyskytnú, PSK musí mať v rezervnom fonde potrebný obnos finančných prostriedkov. 
PSK určite čakajú ďalšie investičné akcie, ktoré nebudú stáť malé finančné prostriedky. Treba 
určitým spôsobom spomaliť v rozpočtových opatreniach. Predseda PSK Majerský potvrdil, 
že poslankyňa Sirková má naozaj pravdu. Nemôžu sa minúť všetky finančné prostriedky 
v prvom polroku, lebo nikto nevie, čo sa stane do konca kalendárneho roka. Opatrnosť tu určite 
je. Poslanec Hrabčák podotkol, že poslanci sú opatrní a verí, že odbor financií naozaj dvakrát 
zvažuje položky, ktoré zahrnie do zmeny rozpočtu. Pokiaľ existuje niečo, čo sa nedá ukončiť 
a zrealizovať bez dofinancovania a iné možnosti financovania nie sú, tak jednoducho inej 
možnosti niet. Poslanci by mali viac participovať na príprave samotného rozpočtu a akcií 
financovaných z rozpočtu. Poslanec Kaliňák pripomenul, že pri prvej úprave rozpočtu bola 
z pôvodného zoznamu vyčlenená čiastka určená na rozšírenie zbierkového fondu Múzea 
moderného umenia A. Warhola v Medzilaborciach. Podľa daného sľubu to malo byť uvedené 
v ďalšej úprave rozpočtu. Požiadal o informáciu, lebo v predloženom materiáli to nevidí. 
Predseda PSK Majerský  nevie na to odpovedať. Zastupiteľstvo PSK najprv menuje do 
funkcie nového riaditeľa, s ktorým sa potom bude priamo diskutovať o danej veci. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v súlade s ustanovením § 11 ods. 2 
písm. d) zákona NR SR č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov v znení 
neskorších predpisov a v súlade so zákonom NR SR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov 
A.  s c h v a ľ u j e   úpravu rozpočtu č. 2/PSK/2018 nasledovne: 

A.1  Bežný rozpočet: 

 Bežné príjmy                           +     1 140 000 €           na      197 506 963 € 
 Bežné výdavky                  +     1 068 514 €           na 180 700 207 € 

v tom oblasť financovania: 
 

A.1.1 Oblasť financovania:  ÚRAD  SAMOSPRÁVNEHO  KRAJA 

01 Všeobecné verejné služby – zdroj 41 (Úrad PSK)    
v tom: 
Účelové určenie finančných prostriedkov v zmysle VZN PSK č. 57/2017  
o poskytovaní dotácií z  vlastných príjmov PSK v platnom znení                          -       71 486 € 

 
A.1.2 Oblasť financovania:  DOPRAVA 

04.5 Cestná doprava – zdroj 46 (SÚC PSK)                 + 1 140 000 € 
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A.2  Kapitálový rozpočet:  
 Kapitálové príjmy                       +    1 000 000 €  na     1 687 868 € 
 Kapitálové výdavky                 +    6 281 226 €   na   49 995 911 € 

v tom oblasť financovania: 
Úrad samosprávneho kraja                           +     2 550 865 € 
Doprava                 +     2 589 000 € 
Kultúrne služby                +          48 188 € 
Vzdelávanie                                                     +        576 315 € 

 Sociálne zabezpečenie                +        516 858 € 
 

A.3 Rozpočet finančných operácií: 
Príjmové finančné operácie upraviť o                 +       5 209 740 €           na           33 245 481 €           

 Výdavkové finančné operácie upraviť o             +                     0 €          na             1 744 194 € 
      
A.4 Rozpis kapitálových výdavkov: 

Podľa prílohy tohto uznesenia. 
 

Hlasovanie:      za: 56   proti: 0           zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
 
Príloha tohto uznesenia: 
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K bodu 6 – Rozdelenie dotácií podľa VZN PSK č. 57/2017 – Výzva 
PSK pre rok 2018: Podľa slov Ing. Olekšákovej, vedúcej odboru financií Úradu 
PSK, boli na základe VZN PSK č. 57/2017 rozdelené finančné prostriedky vo výške 663 000 
eur. Z toho mali poslanci k dispozícii na rozdelenie 594 400 eur a predseda PSK 68 600 eur. 
Celkovo bolo doručených 596 žiadostí, úspešných bolo 423 žiadateľov. V prílohách   
jednotlivých programov sú uvedení úspešní žiadatelia s pridelenou sumou. Tieto zoznamy boli 
odsúhlasené poslancami jednotlivých okresov a komisiami zriadenými pri Zastupiteľstve PSK. 
Upriamila pozornosť prítomných zvlášť na poslednú stranu, kde je program 1 šport 
s podprogramom 1.3. Ide o medzinárodnú účasť športovcov na podujatiach európskeho 
významu. V tomto roku obzvlášť narástol počet týchto žiadateľov. Vo veľkej miere ide 
o podporu tzv. malých športov. Tento zoznam je navrhnutý predsedom PSK a predložený 
poslancom PSK. Predseda PSK Majerský dodal, že počas uplynulých dvoch mesiacov 
poslanci jednotlivých okresov zostavovali rozdelenie dotácií pre jednotlivé obce, mestá, 
občianske združenia, sociálne zariadenia atď. Nezávidí im túto prácu. Osobne mal tiež 
nespočetné množstvo telefonátov o dofinancovaní akcií. Ale je to práca poslancov, ktorí mali 
možnosť zafinancovať aktivity a akcie v rámci svojich okresov. Verí, že to pomôže rozvoju 
jednotlivých okresov, miest a obcí PSK. Určite im budú vďační primátori miest, starostovia 
obcí, občianske združenia atď. Dôležité je, aby návrh na uznesenie vrátane príloh zostal v 
predloženej podobe, lebo je to veľmi krehký materiál. Práve kvôli veľkému množstvu podaných 
žiadostí o dotáciu jednotlivých aktivít by sa nemal meniť. 
Diskusia: 
Poslanec Kmec spomenul pripomienky niektorých starostov, aby spolufinancovanie pri týchto 
projektoch bolo zo sumy pridelenej, nie zo žiadanej. Je to ťažké hlavne pre malé obce. Napr. 
obec so 400 – 500 obyvateľmi si podá žiadosť o dotáciu na výstavbu detského ihriska na sumu 
5 000 eur a PSK jej pridelí nejakých 500 eur. Pre obec je nereálne dotiahnuť takýto projekt do 
úspešného konca. Starosta to chce zrealizovať, ale čaká vyššiu podporu PSK, ktorá však 
nepríde. Pri sume 500 eur potom zvažuje, či sa tohto projektu vzdá alebo rieši, skadiaľ zobrať 
zvyšných 4 500 eur. Pri väčších obciach a mestách to nie je problém. Podľa slov predsedu PSK 
Majerského je to pravda. PSK pripravuje zmenu VZN na konci roka, aby sa mohli čerpať 
dotácie už od januára 2019. V ňom bude zapracovaná aj táto zmena. Je to logické, lebo 
starostovia potom nemôžu riešiť celý projekt a možno dotáciu vôbec nevezmú. Poslanec 
Benko poznamenal, že na Úrad PSK došlo skoro 600 žiadostí, čiže vidieť veľký záujem o šport, 
kultúru a sociálne služby. Poslanci PSK prerozdelili peniaze a určite si každý príde na svoje. 
Už na Rade PSK bolo spomenuté, aby predseda PSK informoval poslancov o rozdelení svojej 
čiastky vo výške 68 600 eur. Žiadatelia sa pýtajú poslancov na pridelenie dotácií z balíka 
predsedu PSK, keď ich nedostali od poslancov. Požiadal vedúcu odboru financií o doplnenie 
dátumov jednotlivých akcií podľa okresov a ich zaslanie emailom poslancom PSK. Predseda 
PSK Majerský dodal, že jeho rozhodnutie o rozdelení dotácií bude zverejnené na webovej 
stránke PSK po dnešnom zasadnutí zastupiteľstva. Poslanec Dupkala sa osobne teší na zmenu 
VZN. Vzhľadom na množstvo telefonátov predsedovi PSK a poslancom PSK je suma viac ako 
9 000 eur na poslanca málo. Aj keby mal predseda PSK pridelených 100 000 eur a poslanci 
10 000 – 15 000 eur, nevyhoveli by všetkým. Je to obraz podmienok, v ktorých sa nachádzajú 
obce, občianske združenia, neziskové organizácie. Plne súhlasí so slovami poslanca Benka. 
Následne poďakoval dvom pracovníčkam Úradu PSK, jednej na odbore kultúry a druhej na 
odbore sociálnych vecí a rodiny, ktoré veľmi ľudsky a profesionálne pristupovali 
k vybavovaniu všetkých žiadateľov o dotácie. Poslanec Babin upozornil na organizácie, ktoré 
sa nemohli dostať do troch určených programov, má aj ich konkrétne názvy. Pri zmene VZN 
by sa mohli rozšíriť oblasti poskytnutia dotácie. Predseda PSK Majerský mu odporúča 
predložiť konkrétne názvy združení a organizácií vedúcej odboru financií. Poslanec Kmec 
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chcel vedieť, či by nebolo možné VZN prijať už pre dotácie pridelené tohto roku, lebo práve  
s nimi sú problémy. Starostovia žiadali 4 000 eur, dostali 500 eur a nebudú vedieť využiť tieto 
prostriedky. Je to ťažké, ale možno by sa našla nejaká možnosť. Predseda PSK Majerský 
dodal, že hlavný kontrolór krúti hlavou, čiže by to neprešlo cez útvar hlavného kontrolóra. 
Spätne to už nebude. Poslanec Šmilňák doplnil, že poslanci sú vďační nielen v Prešove, ale 
v celom PSK. Rozdelili takmer 700 000 eur, čo je suma oveľa vyššia, ako boli schopní posunúť 
na jednotlivé mestá a obce v minulých rokoch. Predsedovi PSK a poslancom PSK poďakoval 
za všetkých starostov a predsedov rôznych združení a organizácií. Verí, že pridelené dotácie 
aspoň čiastočne vylepšia situáciu v športe, kultúre a sociálnych službách. Podľa slov poslanca 
Sýkoru môže hlavný kontrolór krútiť hlavou, ale poslanci môžu rozhodovať, ak je vôľa. Na 
strane predsedu PSK aj poslancov, ktorí dnes schvaľujú pridelenie dotácií, je vôľa. Keď 
poslanci schvália uznesenie, že zúčtovanie bude adekvátne pridelenej dotácii, tak sú to len ich 
vnútorné pravidlá. Ak by to mal byť dodatok VZN, môžu ho sformulovať a 3/5 väčšina 
poslancov ho schváli. Každý rozumie logike, že niekto žiada, dostane 500 eur, má vyúčtovať 
3 500 eur, ale asi ťažko to urobí. VZN treba vylepšiť, aby splnilo svoj účel. Poslanci rozhodnú 
o peniazoch až schválením uznesenia. Predseda PSK Majerský doplnil, že poslanci najprv 
rozhodli o VZN, teraz rozhodujú o peniazoch. VZN sa schvaľovalo pred tromi mesiacmi. Vtedy 
malo zastupiteľstvo rozhodnúť o tomto návrhu. Ing. Hudák, hlavný kontrolór PSK, krútil 
hlavou, lebo by sa menili podmienky počas priebehu hry. Podmienky už boli schválené. Keď 
by teraz došlo k zmene VZN, boli by  diskriminovaní niektorí žiadatelia, ktorí sa mohli prihlásiť 
a na základe týchto podmienok sa neprihlásili. Nebolo by to veľmi vhodné. Dá sa to upraviť na 
budúci rok v ďalšom VZN. Poslanec Janiga povedal, že ak sa veľmi chce, cesta sa nájde. 
Jednoduchou cestou je zopakovať výzvu podľa jestvujúcich pravidiel a dofinancovať tie, ktoré 
momentálne neboli riešené, ak je vôľa. Poslanec Kahanec poznamenal, že narýchlo sa môžu 
urobiť aj pochybné veci. Podmienky boli dané. Ak by sa zopakovala výzva, musí ísť celý proces 
nanovo. To znamená, že všetci žiadatelia musia mať možnosť opäť sa prihlásiť, nemôžu sa 
vyčleniť iba vybraní, lebo podmienky sa menia. Zmena podmienok znamená, že sa mohli 
prihlásiť aj iní za iných zmenených podmienok. Zmenili by sa podmienky výzvy, preto nestačí 
osloviť len dotknuté zúčastnené subjekty, lebo sa môžu prihlásiť aj noví žiadatelia. To je krok, 
ktorý sa nedá v tomto štádiu spraviť. Predseda PSK Majerský súhlasí s poslancom 
Kahancom. Poslanec Hopta požiadal právne oddelenie aj odbor financií o preskúmanie 
možnosti, aby sa v budúcnosti mohli prihlásiť do tejto výzvy aj organizácie v zriaďovateľskej 
pôsobnosti PSK. Existuje množstvo škôl a kultúrnych zariadení, ktoré pripravujú množstvo 
pekných akcií a podujatí a zastupiteľstvo im túto možnosť nedáva. Nevie, či to zakazuje zákon, 
alebo je to vnútorné opatrenie PSK. Niektoré školy majú neinvestičné fondy. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v súlade s čl. IX bod 11 VZN PSK č. 
57/2017 o poskytovaní dotácií z vlastných príjmov PSK v platnom znení a zverejnenou 
Výzvou PSK pre rok 2018    s c h v a ľ u j e   rozdelenie dotácií z rozpočtu PSK pre rok 
2018 v rámci Výzvy PSK pre rok 2018 v objeme 594 400,00 eur, z toho: 
program 1 ŠPORT:      196 076,00 eur 
v tom: 
podprogram 1.1, 1.2 a 1.4 (príloha č. 1)  172 076,00 eur 
podprogram 1.3 (príloha č. 4)       24 000,00 eur 
z toho: 
bežné výdavky     137 820,00 eur 
kapitálové výdavky       58 256,00 eur 
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program 2 KULTÚRA:                                         384 264,00 eur 
v tom: 
podprogram 2.1. až 2.3 (príloha č. 2)                        384 264,00 eur 
z toho:  
bežné výdavky     345 734,00 eur 
kapitálové výdavky       38 530,00 eur 
 
program 3 SOCIÁLNE SLUŽBY:                          14 060,00 eur 
v tom:  
podprogram 3.1. až 3.3 (príloha č. 3)                         14 060,00 eur 
z toho:  
bežné výdavky        6 360,00 eur 
kapitálové výdavky        7 700,00 eur 
 

Hlasovanie:      za: 56   proti: 0           zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
Prílohy tohto uznesenia: 
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K bodu 7 – Rozvojový program verejných prác PSK na roky 2019 
– 2021: Ing. Barnáš, vedúci odboru regionálneho rozvoja Úradu PSK, predkladá  
informáciu o projektoch realizovaných na území PSK spadajúcich do programu verejných prác. 
Verejné práce sú projekty financované celkom alebo sčasti z verejných investícií. Verejné práce 
s nákladmi nad 1 327 000 eur, čo je v prepočte 40 mil. Sk, sú kategóriou verejných prác 
označovanou ako rozvojová verejná práca. Obsahom materiálu je príloha s 3 tabuľkami, 
v ktorých sú rozvojové práce realizované PSK, verejné rozvojové práce realizované mestami 
a obcami na území PSK a verejné práce realizované jednotlivými ministerstvami. 
Diskusia: nikto z prítomných poslancov sa neprihlásil do diskusie. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja   b e r i e   n a   v e d o m i e   Rozvojový 
program verejných prác Prešovského samosprávneho kraja na roky 2019 – 2021. 
Hlasovanie:      za: 45   proti: 0           zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
 

K bodu 8 – Informatívna správa o činnosti Centra rozvoja 
turizmu PSK pre oblasť Vysokých Tatier za rok 2017: Poslanec Sýkora, 
predseda správnej rady, uviedol, že Centrum rozvoja turizmu PSK pre oblasť Vysokých 
Tatier je záujmové združenie právnických osôb v Dolnom Smokovci. Sídli v objekte 
prenajatom na túto činnosť do roku 2020. Na činnosť tohto centra PSK nevynakladá žiadne 
finančné náklady. Organizácia je zložená zo subjektov: mesto Vysoké Tatry, Regionálne 
združenie tatranských a podtatranských obcí, PSK, Pieniny resort, SKI  Štrbské Pleso. Činnosť 
centra prebieha podľa daných možností v rôznych smeroch. Naštartovaním tejto organizácie 
bolo memorandum o spolupráci pri rozvoji turizmu v PSK za účasti primátorov miest a obcí 
z celého PSK, ktorí sa rozhodli rozvíjať cestovný ruch v PSK. Materiál obsahuje východiská 
pôsobenia centra, hlavné aktivity, pripravované prioritné projekty, finančný model riadenia, 
model financovania, prioritné aktivity v roku 2018. Celá činnosť je zameraná na oblasť 
cestovného ruchu s podporou podnikateľov z okolia Vysokých Tatier, Kežmarku, Popradu 
a Starej Ľubovne. 
Diskusia: nikto z prítomných poslancov sa neprihlásil do diskusie. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v súlade s § 11 ods. 2 písm. i) zákona 
NR SR č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov (zákon o samosprávnych 
krajoch) v platnom znení   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu o činnosti 
Centra rozvoja turizmu PSK pre oblasť Vysokých Tatier za rok 2017. 
Hlasovanie:      za: 40   proti: 0           zdržalo sa: 0 
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
 

K bodu 9 – Návrh VZN PSK č. ../2018, ktorým sa ruší Spojená 
škola, Kollárova 10, Prešov vrátane jej organizačných zložiek a jej 
súčastí a zriaďuje Stredná odborná škola lesnícka, Kollárova 10, 
Prešov vrátane jej súčastí: PaedDr. Furman, vedúci odboru školstva, mládeže, 
TV a športu Úradu PSK, predkladá návrh VZN PSK, ktorým sa ruší Spojená škola na 
Kollárovej ulici v Prešove a zriaďuje Stredná odborná škola lesnícka na Kollárovej ulici 
v Prešove, o čom vlastne zastupiteľstvo už rozhodlo. Vzhľadom na dikciu zákona je potrebné 



13 
 

schváliť ešte VZN. Na základe schváleného uznesenia Zastupiteľstva PSK č. 26/2018 zo dňa 
5. 3. 2018 odbor školstva požiadal Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR 
o vykonanie tejto zmeny, ktoré svojím rozhodnutím č. 2018/7684 vyradilo zo siete Spojenú 
školu, Kollárova 10, Prešov s jej organizačnými zložkami a následne zaradilo do siete  Strednú 
odbornú školu lesnícku, Kollárova 10, Prešov a jej organizačné zložky školský internát, školskú 
jedáleň, Elokované pracovisko, Močidlany 36, Jarovnice a Elokované pracovisko, Červenica 
61 ako súčasť tejto školy. V tomto kontexte nebolo zaradené Školské hospodárske stredisko 
Cemjata, ktoré v zmysle § 161 zákona NR SR č. 61/2015 Z. z. prechádza priamo pod riadenie 
SOŠ lesníckej a nie je samostatnou organizačnou jednotkou. Zákon túto formu nepovoľuje 
schvaľovať. Pripomienkové konanie bolo zverejnené 11. 6. 2018 a ukončené 21. 6. 2018. 
V stanovenej lehote neboli predložené žiadne pripomienky k návrhu VZN. Na novozriadenú 
školu prechádzajú všetky práva a povinnosti vyradenej školy, takže zriadená SOŠ lesnícka je 
právnym nástupcom Spojenej školy, Kollárova 10, Prešov. 
Diskusia: 
Poslanec Damankoš nemá nič zásadné k predloženému materiálu, ale niečo zásadné chce 
povedať vzhľadom na súčasnú situáciu v oblasti školstva a s tým súvisiacu diskusiu. Je mu ľúto, 
že sa určité jeho konštatovania objavujú v emailoch zaslaných poslancom PSK a sú 
dezinterpretované, ale nechce sa  k tomu vracať. Táto škola nemá žiadne problémy, mení sa len 
jej názov a už sa k nemu dostávajú otázky o jej zrušení. Údajne jej konkurencia, dokonca 
z iného kraja, chodí po ZŠ s konštatovaním o jej rušení. Je mu to ľúto vo vzťahu k pracovníkom 
tejto školy. Všetky materiály treba pozorne čítať a s porozumením podávať. V súlade so 
zákonom nastáva zmena názvu, škola je funkčná, perspektívna a dlhodobo sa s ňou ráta. Verí, 
že zastupiteľstvo podporí predložený materiál úplne bez problémov. Poslanec Kmec reagoval 
tým, že pri OA v Bardejove sa tiež rozprávalo o spojení a nakoniec bol predložený materiál 
o zrušení. Nevie, či sú informácie z odboru školstva stále správne podané. Predseda PSK 
Majerský požiadal poslancov, aby neodbočili od témy tohto bodu rokovania. Poslanec 
Damankoš odpovedal poslancovi Kmecovi, že na zasadnutí komisie školstva, mládeže, TV 
a športu sa nikdy nerozprávalo o spojení OA. Čo sa rozprávalo v Bardejove, to nevie. Osobne 
sa zúčastnil rodičovského združenia, kde poslanec Kmec nebol a osobne veci vysvetlil. 
Stanovisko nemenil. Vedúci odboru školstva má jeho absolútnu dôveru. Asi nie je dobré teraz 
otvárať túto tému. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v súlade s § 8 ods. (1) a § 11 ods. (2) 
písm. a) zákona NR SR č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov (zákon o 
samosprávnych krajoch) v znení neskorších predpisov a v zmysle zákona NR SR č. 
245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov   s c h v aľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie 
Prešovského samosprávneho kraja č. 64/2018, ktorým sa ruší Spojená škola, Kollárova 10, Prešov 
s organizačnými zložkami Stredná odborná škola lesnícka, Kollárova 10, Prešov a Stredná odborná 
škola, Kollárova 10, Prešov, Školská jedáleň ako súčasť Spojenej školy, Kollárova 10, Prešov, Školský 
internát ako súčasť Spojenej školy, Kollárova 10, Prešov, Elokované pracovisko, Močidlany 36, 
Jarovnice ako súčasť Spojenej školy, Kollárova 10, Prešov, Elokované pracovisko, Červenica 61 ako 
súčasť Spojenej školy, Kollárova 10, Prešov, Školské hospodárstvo, Cemjata 3 ako súčasť Spojenej 
školy, Kollárova 10, Prešov k 31. 8. 2018 a zriaďuje Stredná odborná škola lesnícka, Kollárova 10, 
Prešov, Školská jedáleň ako súčasť Strednej odbornej školy lesníckej, Kollárova 10, Prešov, Školský 
internát ako súčasť Strednej odbornej školy lesníckej, Kollárova 10, Prešov, Elokované pracovisko, 
Močidlany 36, Jarovnice ako súčasť Strednej odbornej školy lesníckej, Kollárova 10, Prešov, Elokované 
pracovisko, Červenica 61 ako súčasť Strednej odbornej školy lesníckej, Kollárova 10, Prešov od 1. 9. 
2018. 
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Hlasovanie:      za: 49   proti: 0           zdržali sa: 4 
Návrh na uznesenie bol schválený trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
Zastupiteľstva PSK. 
 
 

K bodu 10 – Investičný zámer IROP – III/3440 Prešov – most cez 
Sekčov (ul. Solivarská) – základné princípy spoločného postupu 
investičnej prípravy s mestom Prešov: Ing. Kočiško, riaditeľ Správy 
a údržby ciest PSK, predkladá materiál týkajúci sa investičnej akcie smerovanej k rozvoju 
dopravnej infraštruktúry v rámci PSK. Ide o investičný zámer, ktorý chce realizovať PSK resp. 
SÚC PSK na ceste III/3440 Prešov – most cez Sekčov (ul. Solivarská). Je pripravovaný 
v podstate od rokov 2015 – 2016 v rámci Regionálnej integrovanej územnej stratégie. Čaká sa 
za následnou výzvou na predloženie projektovej žiadosti. Dochádza k styku investičných 
zámerov a potrieb PSK spoločne s potrebami obyvateľstva mesta Prešov. Z tohto dôvodu je 
predložený návrh zásad pre spracovanie dohody o spoločnom postupe. Základným zmyslom 
tejto dohody je spoločné podieľanie sa na majetkovoprávnom vysporiadaní pozemkov, ktoré 
budú zabraté pripravovanou stavbou. Materiál obsahuje, o aké stavebné objekty a stavebné 
zásahy pôjde. Podstatou je spoločný postup pri majetkovoprávnom vysporiadaní zhruba 8 900 
m2. Pomer je približne na polovicu, teda PSK aj mesto Prešov vysporiada cez 4 000 m2. Po 
vysporiadaní pozemkov môže byť vydané stavebné povolenie na jestvujúcu projektovú 
dokumentáciu. Mesto Prešov je naklonené prevodu výmery presahujúcej 31 600 m2, ktorú už 
teraz má vo svojom vlastníctve. Návrh dohody bol predložený na pracovnom rokovaní na 
úrovni mesta aj PSK. Po schválení uznesenia môžu primátorka mesta a predseda PSK pristúpiť 
k jej podpisu. Predseda PSK Majerský dodal, že doprava je stále veľkým problémom PSK 
a tento investičný zámer určite pomôže obyvateľom krajského mesta, jeho návštevníkom, 
ľuďom prichádzajúcim za prácou a štúdiom, ale hlavne tým, ktorí sa pohybujú priamo 
v teritóriu Prešova a najväčšieho sídliska Sekčov v PSK. Ocenia to určite všetci. 
Diskusia: 
Poslanec Benko potvrdil, že ulica Solivarská je frekventovaná a je spojnicou medzi sídliskom 
Sekčov, sídliskom Šváby a Solivarom. Zhruba 50 % obyvateľov Prešova žije v týchto častiach 
mesta. Tento most je potrebné urýchlene zrekonštruovať. V navrhnutom uznesení ide 
o spoločný postup investičnej prípravy medzi mestom Prešov a PSK. Požiadal zastupiteľstvo 
o podporu tohto materiálu. V súčasnosti prebieha rekonštrukcia kruhového objazdu pri 
Hypermarkete Tesco v Prešove. Po jeho ukončení v septembri 2018 a následnej rekonštrukcii 
ul. Solivarskej s chodníkmi, ktoré patria mestu, bude táto ulica slúžiť všetkým obyvateľom 
Prešova. Nerozpráva len o sídlisku Sekčov, ale je tu aj ďalší ťah na Humenné, Vranov nad 
Topľou a ďalšie mestá. Predseda PSK Majerský dodal, že ďalším veľkým rekonštrukčným 
zámerom je zajtra začínajúca stavebná činnosť na ul. Levočskej, kde bude veľa dopravných 
obmedzení, ale v konečnom dôsledku bude most cez Torysu rozšírený o ďalší jazdný pruh. 
Stavebných investičných zámerov v meste Prešov je dosť veľa, ale sú prospešné. Konečnou 
vizitkou bude lepšia mobilita ľudí v samotnom meste. Poslankyňa Pleštinská ubezpečila 
poslanca Benka, že komisia dopravy na svojom zasadnutí dňa 5. 6. 2018 tento materiál prijala 
jednohlasne, takže odporúča zastupiteľstvu schváliť návrh na uznesenie v predloženom znení. 
Poslanec Dupkala teraz nevystupuje z dôvodu kandidovania na post primátora ale preto, že je 
Prešovčan a touto cestou prejde denne veľakrát. Ak aj ktorékoľvek iné mesto PSK príde 
s takýmto zámerom a požiadavkou, nájde uňho podporu, lebo svieži vietor má viať v celom 
kraji, nielen v meste Prešov. Je rád, že mesto Prešov a PSK sa odhodlali pre takúto spoluprácu. 
Poďakoval predsedovi PSK a primátorke mesta Prešov za snahu riešiť to, čo dlhé roky 
Prešovčanov trápi. Sídlom kraja je mesto Prešov, ale aj najmenšia obec v kraji, aj najväčšie 
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mesto v kraji si zaslúžia rovnaký prístup. Ak bude predložený materiál s takými projektmi 
a zámermi aj v iných mestách, bude mať jeho podporu. Poslanec Kahanec vystupoval v tomto 
zastupiteľstve celé volebné obdobia za ukončenie ul. Kuzmányho. Mesto Prešov má dosť 
svojich dopravných problémov, trápi sa aj s ul. Nábrežnou, ktorá 12 rokov stála.  Bude rád, keď 
sa veci posunú aj na ul. Kuzmányho resp. ul. Rusínskej, vylúči sa tam tranzitná doprava a prejde 
cez severný obchvat. Nehovorí už o nejakom východnom obchvate, ktorý je v nedohľadne, ten 
už nestihne. Teší sa, že sa veci pohýnajú a ešte viac sa bude tešiť, keď sa pohnú aj tie obchvaty. 
Predseda PSK Majerský s úsmevom dodal, že v Levoči je najstaršia obyvateľka Slovenska, 
ktorá má 108 rokov. Človek nikdy nevie. Poslankyňa Turčanová reagovala tým, že v tomto 
zastupiteľstve je veľa odborníkov, ktorí rozumejú prešovským cestám. Dopravná situácia 
v Prešove je veľmi zlá, ale vedenie mesta sa ju snaží intenzívne riešiť. Jedným z výsledkov je 
spolupráca s PSK práve pri rozšírení cesty Solivarská. Cesta Rusínska sa už realizuje po 10 
rokoch čakania, mala by byť dokončená v tomto roku s dvoma odbočovacími jazdnými pruhmi 
doľava. Zajtra sa začne stavba mosta na ul. Levočskej a úprava križovatky. Prešov má teraz 
v doprave ťažké časy, ale zároveň aj nádej na jej zlepšenie vzhľadom na realizáciu veľkého 
počtu dopravných investičných stavieb. 
Návrh na uznesenie:  
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v súlade s § 11 zákona NR SR č. 
302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov (zákon o samosprávnych krajoch) 
v znení neskorších predpisov  s c h v a ľ u j e   základné princípy spoločného postupu 
investičnej prípravy s mestom Prešov pre zabezpečenie majetkovoprávneho 
vysporiadania stavby „III/3440 Prešov – most cez Sekčov (ul. Solivarská)“, ktorými sú: 
a) Prešovský samosprávny kraj (PSK) a mesto Prešov sa zaväzujú majetkovoprávne vysporiadať 

pozemky priamo súvisiace s touto stavbou. 

b) Pozemky vo vlastníctve právnických a fyzických osôb dotknuté stavbou budú za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania rovnomerne rozdelené medzi PSK a mesto Prešov na dva 
samostatné celky. Každý celok vysporiada jeden účastník dohody na svoje vlastné náklady. 

c) Mesto Prešov prevedie vlastnícke právo všetkých pozemkov, ktoré sú dotknuté stavbou, za sumu 
1,00 € celkom za pozemok v prospech PSK ako investora stavby.  

d) Stavebné objekty vybudované ako vyvolané investície budú po zrealizovaní stavby bezodplatne 
prevedené do vlastníctva mesta Prešov. 

e) Ak stavba nebude realizovaná, PSK prevedie vlastnícke právo k pozemkom na mesto za cenu, za 
akú ich nadobudne od mesta Prešov, za predpokladu, že takýto prevod v budúcnosti schváli 
príslušný orgán PSK v súlade s platnou legislatívou. 

f) Pre tento účel bude medzi PSK a mestom Prešov uzavretá dohoda o spoločnom postupe.  
Hlasovanie:      za: 45   proti: 0           zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený.  
 
 

K bodu 11 – Predfinancovanie a spolufinancovanie projektu 
„Vesmír na dlani“ v rámci Programu cezhraničnej spolupráce 
Interreg V-A Poľsko – Slovensko: Mgr. Antolíková, vedúca odboru kultúry 
Úradu PSK, uviedla, že projekt Vesmír na dlani podali v roku 2017 partneri Arboretum 
i Zaklad Fizjografii v Bolestraszycach, Vihorlatská hvezdáreň v Humennom a Podduklianske 
osvetové stredisko vo Svidníku v rámci II. výzvy Programu Interreg V-A Poľsko – Slovensko. 
Celkový náklad schváleného projektu predstavuje sumu 116 167,35 eur. Z toho náklad 
Vihorlatskej hvezdárne v Humennom tvorí sumu 43 775,80 eur, investičné výdavky 28 000 eur 
s infraštruktúrou a stavebnými prácami (stanica Mars) a bežné výdavky 15 775,70 eur 
s nákladmi na vybavenie, externé služby, personálne náklady a administratívne výdavky. 
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Náklad Podduklianskeho osvetového strediska vo Svidníku tvorí sumu 21 385,95 eur, 
investičné výdavky 12 650 eur s infraštruktúrou a stavebnými prácami (náučný chodník 
slnečnej sústavy) a bežné výdavky 8 735,95 eur s nákladmi na vybavenie, externé služby, 
personálne náklady a administratívne výdavky. Sú to rozpočtové organizácie v zriaďovateľskej 
pôsobnosti PSK. Z tohto dôvodu žiadajú o predfinancovanie a 5 %-né spolufinancovanie 
uvedených nákladov. Návratné finančné prostriedky budú refundované z fondov EÚ. 
Diskusia: 
Poslanec Bochňa dodal, že komisia kultúry a národnostných menšín odporúča zastupiteľstvu 
schváliť predložený materiál. Poslanec Dupkala, ako človek pracujúci dlhé roky v kultúre, 
určite podporuje a bude podporovať takýto materiál aj v budúcnosti. Je rád, že sa takéto akcie 
dejú. Z tohto miesta ponúka krásne zrekonštruované priestory Šarišskej galérie v Prešove pre 
výstupy tohto projektu napr. výstavy fotografií. Novej vedúcej odboru kultúry zaželal všetko 
dobré a veľa zmysluplných rozhodnutí v novej funkcii.  
Návrh na uznesenie:  
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja   s c h v a ľ u j e   predfinancovanie 
a spolufinancovanie projektu „Vesmír na dlani“ v rámci II. výzvy Programu  Interreg V-
A Poľsko – Slovensko pre organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti PSK a to: 
1) Vihorlatskú hvezdáreň v Humennom celkový náklad 43 775,70 eur,  
     z toho investičné výdavky: 28 000,00 eur,  
                bežné výdavky:        15 775,70 eur 
2) Podduklianske osvetové stredisko vo Svidníku celkový náklad 21 385,95 eur,  
    z toho investičné výdavky: 12 650,00 eur,  
               bežné výdavky:          8 735,70 eur. 
Hlasovanie:      za: 42   proti: 0           zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
 

K bodu 12 – Vzdanie sa funkcie riaditeľky Hornozemplínskej 
knižnice vo Vranove nad Topľou: Predseda PSK Majerský oboznámil 
prítomných so vzdaním sa funkcie riaditeľky Hornozemplínskej knižnice vo Vranove nad 
Topľou Mgr. Antolíkovej, ktorá je od 15. 6. 2018 novou vedúcou odboru kultúry Úradu PSK. 
Diskusia:  
Poslanec Ragan uviedol, že podľa dôvodovej správy bude na pozíciu riaditeľa 
Hornozemplínskej knižnice vo Vranove nad Topľou vypísané predsedom PSK výberové 
konanie. Keďže táto knižnica sídli vo Vranove nad Topľou v priestoroch patriacich mestu 
a zároveň vykonáva funkciu mestskej knižnice, predpokladá, že členovia výberovej komisie 
menovanej predsedom PSK budú aj poslanci okresu Vranov nad Topľou. Osobne bude mať 
záujem byť členom tejto komisie, ale je to na zvážení predsedu PSK. Predseda PSK Majerský  
si myslel, že poslanec Ragan chce zobrať knižnicu pod financovanie mesta. PSK má požiadavky 
2 miest financovať kultúrne zariadenia, keďže tam nie sú žiadne kultúrne inštitúcie VÚC. Mgr. 
Antolíkovej zaželal, aby sa jej darilo na poste vedúcej odboru kultúry.  
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja   b e r i e   n a   v e d o m i e   vzdanie 
sa funkcie riaditeľky Hornozemplínskej knižnice vo Vranove nad Topľou Mgr. Emílie 
Antolíkovej dohodou dňom 13. júna 2018. 
Hlasovanie:      za: 46   proti: 0           zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený.  
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K bodu 13 – Návrh na menovanie riaditeľa Múzea moderného 
umenia A. Warhola v Medzilaborciach: Predseda PSK Majerský informoval 
o výberovom konaní, ktoré sa uskutočnilo dňa 9. 5. 2018. Výberová komisia odporúča schváliť 
do funkcie riaditeľa Múzea moderného umenia A. Warhola Mgr. Martina Cubjaka. 
Diskusia:  
Podpredseda PSK Jakubov chce osobne prejaviť radosť nad výsledkom výberového konania 
a touto nomináciou. Verí, že po rokoch turbulencií v tomto múzeu, prichádza do funkcie naozaj 
odborník, ktorý sa tejto téme venuje dlhé roky. Osobne s ním mal možnosť spolupracovať ešte 
ako zástupca primátora v Stropkove pri organizácii výstavy A. Warhola s názvom Biela tvár na 
farebnom plátne, ktorá mala veľký úspech. Minulý týždeň sa zúčastnil pracovnej cesty 
v chorvátskom Dubrovníku, kde bola dominantnou témou práve možnosť usporiadania výstavy 
A. Warhola v tomto turistickom meste UNESCO. Verí, že nový riaditeľom bude odborníkom 
na pravom mieste. Poslanec Bochňa dodal, že komisia kultúry a národnostných menšín 
odporúča zastupiteľstvu schváliť predložený návrh a zároveň sa teší na spoluprácu. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v zmysle § 11 ods. 2 písm. h) zákona 
NR SR č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov (zákon o samosprávnych 
krajoch) v znení neskorších predpisov   m e n u j e   do funkcie riaditeľa Múzea moderného 
umenia A. Warhola v Medzilaborciach  Mgr. Martina Cubjaka dňom 1. júla 2018. 
Hlasovanie:      za: 46   proti: 0           zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
Predseda PSK Majerský zablahoželal novému riaditeľovi a všetkým zamestnancom tejto 
kultúrnej organizácie poprial všetko dobré v ďalšej práci. 
 
 

K bodu 14 – Nominácie do orgánov spoločností založených PSK: 
Predseda PSK Majerský predkladá zastupiteľstvu návrh personálnych zmien v orgánoch 
Vranovskej nemocnice, n. o. 
Diskusia: nikto z prítomných poslancov sa neprihlásil do diskusie. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v súlade s ustanovením § 11 zákona 
NR SR č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov (zákon o samosprávnych 
krajoch) v znení neskorších predpisov s prihliadnutím na § 15 Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom PSK v platnom znení a s prihliadnutím na Štatút neziskovej 
organizácie Vranovská nemocnica, n. o.: 
A/ b e r i e   n a   v e d o m i e,  
že funkčné obdobie členov Správnej rady Vranovskej nemocnice, n. o., 
Mgr. Jaroslava Makatúru a Ing. Márie Holíkovej, PhD.,   zaniklo v roku 2015 
B/ v o l í 
za členov Správnej rady Vranovskej nemocnice, n. o., 

          MUDr. Ing. Mareka Fedora a Ing. Dagmar Olekšákovú 
         C/ b e r i e   n a   v e d o m i e, 

že funkčné obdobie člena Dozornej rady Vranovskej nemocnice, n. o.,  
MUDr. Júliusa Zbyňovského, MPH, zaniklo v roku 2015  
D/ n a v r h u j e 
správnej rade zvoliť za člena Dozornej rady Vranovskej nemocnice, n. o.,  
MUDr. Júliusa Zbyňovského, MPH. 
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Hlasovanie:      za: 43   proti: 0           zdržal sa: 1  
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
 

K bodu 15 – Majetkový prevod nehnuteľného majetku PSK – 
prípad hodný osobitného zreteľa: Ing. Grešš, vedúci odboru správy majetku 
Úradu PSK, predstavil predmet predkladaného návrhu, ktorým je zámena nehnuteľného 
majetku – pozemkov v katastrálnom území Hencovce medzi PSK a obcou Hencovce. PSK 
vlastní pozemky pod cestami a chodníkmi o výmere 1 994 m2 a obec Hencovce vlastní 
pozemky pod cestou III. triedy o výmere 5 361 m2. Ide o klasickú zámenu bez vzájomného 
finančného vyrovnania, kde obec získava pozemky pod svojím chodníkom a PSK plochu pod 
cestou III. triedy, ktorú zverí do správy SÚC PSK. Tento prevod schválilo Obecné 
zastupiteľstvo obce Hencovce v marci 2018 3/5 väčšinou. Komisia dopravy a komisia správy 
majetku odporúčajú zastupiteľstvu schváliť navrhovaný prevod. Na májovom zasadnutí 
Zastupiteľstva PSK bol tento prevod stiahnutý z rokovania na základe predloženia informácií 
občana Hencoviec. Po ich preskúmaní bolo konštatované, že neobsahovali fakty, ktoré by tejto 
zámene prekážali po vecnej ani majetkovoprávnej stránke. 
Diskusia: 
Poslanec Mihaľ dodal, že komisia správy majetku sa k tejto zámene vrátila dvakrát práve kvôli 
uvedenému protestu občana. Prokuratúra nezistila žiadne pochybenie zo strany starostu obce. 
V podstate ide o majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov nachádzajúcich sa pod cestou, 
ktoré prejdú do vlastníctva PSK a následne do správy SÚC PSK a pozemkov pod chodníkom, 
ktoré dostane obec. Zároveň požiadal o podporu tohto návrhu, keďže ide o prípad hodný 
osobitného zreteľa so schválením trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov PSK. 
Podpredseda PSK J. Lukáč následne vyhlásil 5-minútovú prestávku. Predseda PSK 
Majerský  po prestávke vyzval zastupiteľstvo hlasovať o  návrhu na uznesenie v predloženom 
znení. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja v súlade s § 11 ods. 2 zákona NR SR č. 
302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov (zákon o samosprávnych krajoch) 
v znení neskorších predpisov, v súlade s § 9a) ods. 8 písm. e) zákona NR SR č. 446/2001 Z. 
z. o majetku vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov a v súlade s § 8 ods. 7 
písm. e) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom PSK v platnom znení 
A. k o n š t a t u j e,   
 že prevádzaný majetok uvedený v bode  B.2  tohto uznesenia je prebytočný 
B. s c h v a ľ u j e   
B.1     odňatie nehnuteľného majetku zo správy Správy a údržby ciest PSK, Jesenná 14, 080 05 Prešov 

uvedeného v bode B.2 ods. 1 tohto uznesenia 
B.2 v súlade  s § 9 ods. 3  písm. a) zákona č. 446/2001 Z. z. o majetku vyšších územných celkov 

v znení neskorších predpisov, spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku, ktorým je 
prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov z dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade                        
s § 9a ods. 8  písm. e) zákona č. 446/2001 Z. z. o majetku vyšších územných celkov v znení 
neskorších predpisov, zámenu nehnuteľného majetku medzi Prešovským samosprávnym 
krajom, Námestie mieru 2, 080 01 Prešov, IČO: 37870475 a obcou Hencovce, Sládkovičova 
1995/32, 093 02 Hencovce, IČO: 35532319, bez finančného vyrovnania všeobecnej hodnoty 
rozdielu výmery pozemkov, nasledovne: 
1. Prešovský samosprávny kraj odovzdáva a obec Hencovce nadobúda nehnuteľný 

majetok zapísaný na LV č. 1495 v k. ú. Hencovce, a to: 
 pozemky registra C KN: 

- parcelné číslo 78/2, zastavané plochy a nádvoria, o výmere 575 m2, 



19 
 

- parcelné číslo 78/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 732 m2, 
- parcelné číslo 78/5, zastavané plochy a nádvoria o výmere 687 m2, 
spoluvlastnícky podiel: 1/1, 
ťarchy: bez zápisu 
Celková výmera odovzdávaného nehnuteľného majetku predstavuje 1994 m2. 

2. Obec Hencovce odovzdáva a Prešovský samosprávny kraj nadobúda a zveruje do 
správy Správe a údržbe ciest PSK, Jesenná 14, 080 05 Prešov nehnuteľný majetok 
nachádzajúci sa v k. ú. Hencovce,  

zapísaný na LV č. 1872  
- pozemok registra C KN, parcelné číslo 2547/1,  zastavané plochy a nádvoria o výmere 

2766 m2, 
zapísaný na LV č. 647  
- pozemok registra C KN, parcelné číslo 418/32, zastavané plochy a nádvoria o výmere 

2580 m2 
- pozemok registra C KN, parcelné číslo 418/28, zastavané plochy a nádvoria o výmere 15 

m2, 
spoluvlastnícky podiel: 1/1, 
ťarchy: bez zápisu  
Celková výmera odovzdávaného nehnuteľného majetku predstavuje 5361 m2. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: 
Majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov v súlade so zákonom č. 135/1961 Zb. o pozemných 
komunikáciách (cestný zákon) v znení neskorších predpisov. Touto zámenou PSK získa pozemok 
pod cestou III. triedy, ktorú má vo vlastníctve a obec Hencovce získa pozemky nachádzajúce sa 
pod chodníkmi na ul. Sládkovičovej, ktoré vlastní a spravuje obec. Predmetné pozemky budú 
slúžiť širokej verejnosti (verejný záujem). 

 
Hlasovanie:      za: 51   proti: 0           zdržalo sa: 0  
Návrh na uznesenie bol schválený trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
Zastupiteľstva PSK. 

 
 

K bodu 16 – Návrh na dofinancovanie investičných výdavkov 
v rámci implementovaného projektu „Zníženie energetickej 
náročnosti budovy SPŠ Poprad“: Ing. Pojezdala, vedúci oddelenia IJ ELENA 
Úradu PSK, uviedol, že ide o SPŠ na ul. Mnoheľovej v Poprade. Uvedený projekt bol podaný 
na kvalitu životného prostredia. Celkové oprávnené výdavky projektu zo žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok predstavovali sumu 1 248 192,93 eur s DPH, avšak po odbornom hodnotení 
odborný hodnotiteľ konštatoval, že musia byť ponížené o sumu 154 550,11 eur s DPH. 
Dôvodom zníženia oprávnených výdavkov bolo to, že výdavky na stavebné práce – ústredné 
kúrenie a kotolňa v hodnote 154 550,11 eur nesúvisia so znížením energetickej náročnosti 
budovy. Areál pozostáva zo 4 objektov. Predmetom žiadosti o NFP boli objekty SO 01 a SO 
02. Vzhľadom na to, že kotolňa vykuruje aj objekty telocvične, dielne a plavárne, bola táto 
suma hodnotiteľom ponížená a identifikovaná ako neoprávnená. Sumu na kotolňu je potrebné 
dofinancovať, aby daný projekt splnil merateľné ukazovatele. Komisia finančná prerokovala 
tento návrh s odporúčaním pre zastupiteľstvo schváliť návrh na dofinancovanie v predloženom 
znení. 
Diskusia: 
Poslanec Hrabčák opäť poukázal na potrebné dofinancovanie projektu z nejakých dôvodov. 
Požiadal spracovateľov projektov, ktorí sa budú zapájať do ďalších výziev v rámci rôznych 
programov na získanie finančných príspevkov, aby sa odvolali v prípade existujúceho 
stanoviska odborného hodnotiteľa, ktorým škrtá nejaké rozpočtované náklady. V tomto 
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konkrétnom prípade hodnotiteľ vyhodil ústredné kúrenie a kotolňu, pretože nevplýva na 
energetické zníženie náročnosti. Je potrebné povedať, že aktívne prvky ako sú nové 
kondenzačné kotly priamo vplývajú na zníženie spotreby energonosičov v tomto prípade na 
úrovni 10 % – 15 %, pretože účinnosť je ďaleko vyššia na úrovni nejakých 98 %. Požiadal Ing. 
Pojezdalu aj Ing. Grešša, ktorí majú na starosti takéto projekty, aby sa v takýchto prípadoch 
odvolali, skúsili zabojovať a získali plnú výšku pôvodne navrhnutého finančného príspevku. 
Poslancovi Kmecovi je divné, prečo práve kotolňa a ústredné kúrenie, ktoré sú súčasťou tohto 
projektu, sú vylúčené z projektov na zníženie energetickej náročnosti budov. Veď kúrenie 
a kotolňa sú základom celého projektu, potom je tam nejaký plášť, okná, strecha. Bez kúrenia 
a kotolne nemal byť tento projekt ani schválený a nie ešte dofinancovaný. Je tu síce prepojenie 
s nejakou inou budovou, ale mohlo to byť projekčne nejak strihnuté, kde mohla byť samostatná 
kotolňa pre telocvičňu. Určite nemôže byť ústredné kúrenie a kotolňa vyhodené, lebo tieto 
výdavky nesúvisia so znížením energetickej náročnosti budov, veď je to predsa základ tohto 
projektu. Podľa vysvetlenia Ing. Pojezdalu je v materiáli uvedené, že odborným hodnotiteľom 
bola ponížená suma 238 912,09 eur o sumu 154 550,11 eur. To znamená, že  nie je možné 
v rámci danej výzvy a operačného programu kvalita životného prostredia zhodnocovať objekty, 
ktoré nie sú predmetom žiadosti o NFP. V tomto prípade nebola iná možnosť. Kotolňa je 
umiestnená v objekte SO 01 a vykuruje komplet celý areál. U hodnotiteľa zisťoval, na základe 
akých dôvodov takto rozhodol. Jeho odpoveď bola, že nie je možné zhodnocovať majetok, 
ktorý nie je predmetom žiadosti o NFP. V predmete žiadosti nemohli byť uvedené telocvičňa, 
dielne a plaváreň, čiže z tohto dôvodu bola suma ponížená. Aj v položkovom drobnom rozpočte 
sú rozpísané konkrétne položky vyhodené z rozpočtu. Poslanec Damankoš dodal, že návrh 
tohto dofinancovania asi nepatrí k tým, ktoré dlhodobo iritujú poslancov, pretože hodnotiteľ 
vždy hodnotí to, na čo sa žiada a či tá investícia priamo s tým súvisí. Mnohé školy sú často 
stavané tak, že žiadosť je predložená na nejakú budovu, ale škola má kotolňu, ktorá vykuruje 
okolité objekty. Hodnotiteľ logicky odpovedal a otázkou teraz je, či tam má byť urobená 
kotolňa. Zastupiteľstvo by túto vec malo podporiť, aby škola mala tieto veci v poriadku. 
Návrh na uznesenie: 
Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja   s c h v a ľ u j e   návrh na 
dofinancovanie investičných výdavkov v rámci implementovaného projektu „Zníženie 
energetickej náročnosti budovy SPŠ Poprad“ v celkovom objeme 154 550,11 eur vrátane 
DPH. 
Hlasovanie:      za: 52   proti: 0           zdržalo sa: 0 
Návrh na uznesenie bol schválený. 
 
 

K bodu 17 – Rôzne: 
Informácia o stave realizácie výstavby futbalového štadióna v meste Prešov: 
PhDr. Mgr. Cvoliga, riaditeľ Úradu PSK, bol Zastupiteľstvom PSK schválený za konateľa 
do obchodnej spoločnosti FUTBAL TATRAN ARÉNA, s. r. o., ale zatiaľ ešte neprebehlo valné 
zhromaždenie, preto bude hovoriť iba za expertný tím PSK. PSK má v tejto spoločnosti 
majetkovú účasť vo výške 49 % a mesto Prešov vo výške 51 %. Dňa 25. 4. 201 schválilo 
zastupiteľstvo pôvodný návrh s dotáciou PSK a mesta Prešov po 1 060 000 eur a dotáciou 
Slovenského futbalového zväzu 2 400 000 eur. Za sumu 4 520 000 bol pripravený vizuál, ktorý 
mal kryť tieto náklady. Následne došlo k vyhláseniu obchodnej verejnej súťaže na projektovú 
kanceláriu a tiež k rôznym zmenám rozpočtu. Súčasný stav je taký, že na stole je aktuálna 
projektová dokumentácia v hodnote 12,4 mil. eur bez DPH, bez vstupov akým je napr. 
energoblok, ktorý by mal financovať nejaký súkromný investor a parkovísk na ul. Björnsonovej 
v Prešove, ktoré by v rámci IROP alebo vlastných zdrojov malo financovať mesto Prešov. 
Posledné stretnutie PSK a mesta Prešov sa uskutočnilo dňa 22. 6. 2018, na ktorom sa dohodlo 
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9 úloh ďalšieho postupu. V mesiacoch júl – august by PSK mal pripraviť na valné 
zhromaždenie body a – i uvedené v predloženej správe. Následne by Zastupiteľstvo PSK malo 
schváliť na zasadnutí v auguste úpravu rozpočtu. Podľa Zásad hospodárenia a nakladania 
s majetkom PSK tento projektový zámer nemusí byť schvaľovaný zastupiteľstvom, iba 
finančné krytie, ale to hovorí len za PSK. 
Diskusia: 
Poslanec Benko poďakoval za predloženie informácie o stave realizácie výstavby futbalového 
štadióna v meste Prešov, lebo na zasadnutí Rady PSK bol otvorený problém futbalového 
štadióna a jeho výstavby. Poslanci by mali vedieť, čo môže ďalej nastať a aká je situácia PSK 
a mesta Prešov. Slovenský futbalový zväz posunul termín na rok 2020. V informatívnej správe 
na str. 2 je zvýraznené to podstatné, teda spôsob nastavenia finančného modelu zo strany PSK 
a mesta. Odhad celkového rozpočtu na projektovú dokumentáciu je 12,4 mil. eur bez DPH. Keď 
dotácia SFZ je 2,4 mil. eur a dotácie PSK a mesta Prešov po 1 060 000 eur, možno to nebude 
spolu 5,5 mil. eur, ale 4 – 4,5 mil. eur z pohľadu PSK a mesta Prešov, aj keď sú potrebné 
finančné prostriedky uvedené v materiáli. Projektová dokumentácia sa už menila na sumu 12,4 
mil. eur. Podstatné je, že sa uskutočnilo stretnutie PSK a mesta Prešov. Obidvaja spoločníci sú 
za ďalšiu výstavbu futbalového štadióna v Prešove. Spýtal sa, či finančné prostriedky teda 
dotácia PSK už bude zahrnutá ako jeden balík v rozpočtových opatreniach na ďalšom zasadnutí 
Zastupiteľstva PSK, alebo sa tieto financie nejakým spôsobom rozdelia. Na ďalších stretnutiach 
koordinačných tímov sa možno vygeneruje suma  nižšia ako 5,5 mil. eur. V materiáli je 
uvedené, že PSK sa nebude podieľať na prevádzkových výdavkoch spoločnosti FUTBAL 
TATRAN ARÉNA, s. r. o. a na prevádzkových výdavkoch futbalového štadióna po ukončení 
výstavby. Na zasadnutí MsZ v Prešove v stredu bude možno tiež predložená informácia 
o nastavení finančného modelu mestom Prešov. PhDr. Mgr. Cvoliga reagoval tým, že pri 
predložení pôvodnej projektovej dokumentácie pred mesiacom bola táto suma nepomerne 
vyššia. Následne po koordinácii expertných tímov s projektantom stavby prešiel rozpočet tzv. 
supervíziou ale nie celý,  a to znamená tento výsledok.  Táto suma je prakticky pred verejným 
obstarávaním a teraz sa ešte nevie, koľko plus alebo mínus verejné obstarávanie vyjde. Pred 
zadaním do verejného obstarávania je ešte priestor na vyhotovenie ďalších posudkov rozpočtu, 
aby došlo k výraznému maximálnemu zníženiu nákladov. Na príprave projektovej 
dokumentácie pracovala projekčná kancelária rok a pol a teraz nie je jednoduché spraviť 
zámenu rôznych technológií a prvkov. Zároveň bude ďalej prebiehať diskusia s mestom Prešov, 
lebo ich časť bude nepomerne vyššia ako pri PSK. Poslanec Dupkala určite podporí tento 
materiál nielen ako dlhoročný fanúšik tohto klubu ale aj ako človek, ktorého brat doteraz 
aktívne reprezentuje tento klub. Upozornil na prítomnosť Ing. Benesa, ktorý by mohol 
zodpovedať mnohé otázky od verejného obstarávania až k realizácii. Ak bude vôľa poslancov, 
rád by požiadal o vystúpenie Ing. Benesa. Podľa slov predsedu PSK Majerského to nie je 
problém. Poslankyňa Sirková chcela vedieť, či sú v tejto sume zahrnuté aj náklady na 
projektovú dokumentáciu, alebo aká je zhruba jej cena. PhDr. Mgr. Cvoliga odpovedal, že 
v tejto sume nie sú zahrnuté náklady na projektovú dokumentáciu. Prakticky treba brať stav od 
bodu nula, keď sa začína s výstavbou a všetky náklady zahrnuté do realizácie výstavby sa 
prakticky znášajú z rozpočtu vkladov spoločníkov PSK a mesta Prešov. Podľa osobného názoru 
poslanca Hrabčáka nie je veľmi šťastné, že poslanec Benko je účastníkom tejto diskusie, lebo 
je futbalovým rozhodcom, čiže je v priamom konflikte záujmov. Pokračoval tým, že je to opäť 
jeden z projektov rozbehnutých v roku 2015. Pozeral si nejaké archívne veci a je treba povedať, 
že bol nastavený na 4,5 mil. eur v rokoch 2015 – 2016. Tento rozpočet nebude dodržaný a 
poslanci opäť nepoznajú detaily týkajúce sa tohto projektu. Došlo k nejakým prvotným 
odhadom, ktoré možno zodpovedali sume do 5 mil. eur. Následne bola spracovaná štúdia na 
územné konanie, stavebné povolenie a teraz už aj realizačný projekt, z ktorého vyšla suma 23 
mil. eur, pričom finančné krytie bolo do výšky 4,5 mil. eur. Táto suma niekoľkonásobne 
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prevyšuje možnosti pôvodne nastavené PSK, SFZ a mestom Prešov. Všetko to bolo postavené 
na jednej s. r. o., ktorej konateľom je Ing. Benes a spoločníkmi sú štatutárne orgány mesta 
Prešov a PSK. Táto spoločnosť je riadená týmito „tromi ľuďmi“, ale jej súčasťou by mali byť 
aj poslanci Zastupiteľstva PSK a MsZ v Prešove. Údajné valné zhromaždenie by malo 
pozostávať z týchto ľudí s možnosťou pripomienkovať daný projekt. Zase to prebieha na úrovni 
projektant, architekt a konateľ spoločnosti, ale poslanci, ktorí v konečnom dôsledku schvaľujú 
finančné krytie, sú vynechaní z tohto procesu prípravy. Raz príde čas, keď ich vedenie PSK 
a mesta Prešov postaví pred úlohu či áno alebo nie. Zdôvodnenie bude áno, lebo je to 
rozbehnuté a k dnešnému dňu sa už minulo možno viac ako pol milióna eur, pričom výsledok 
v budúcnosti nie je jasný. Dovolí si tvrdiť, že tento projekt je zase jedným z tých, ktorý mal byť 
široko komunikovaný medzi poslancami PSK a  MsZ v Prešove. Rozprával s niektorými 
kolegami, ktorí boli v procese odobrovania tohto projektu v minulom volebnom období 
a naozaj neprebehla takáto komunikácia. Nie je to samozrejme chyba súčasného vedenia PSK, 
ale je to vec poslancov a vedenia PSK minulého volebného obdobia. Je však na rozhodnutí 
tohto zastupiteľstva, čo bude ďalej s týmto projektom. Stále sa hovorí o cene 12 mil. eur bez 
DPH, aj keď je daná spoločnosť platcom DPH. Tieto zdroje sú nad finančné možnosti. Chcel 
vedieť, či bude prebiehať dofinancovanie každý rok teda parciálne 1/3 eur tohto roku, 1/3 
v budúcom roku, dokedy to bude takto pokračovať a či tento projekt skončí na vysúťaženej 
sume 12 mil. eur alebo na vyššej sume určenej 4 dodatkami. PSK nie je len mesto Prešov a jeden 
futbalový štadión. PSK má aj vážnejšie problémy, ktoré treba riešiť. Mala to byť iniciatíva 
mesta Prešov a SFZ, mali si to dofinancovať z vlastného a vízia mala byť jasná, nie postaviť to 
na hlinených nohách a urobiť tam nejaké futbalové loby. Vidí, ako prebieha futbalová loby v 
meste Sabinov aj na nadnárodnej úrovni a na krajskej úrovni teraz. Poslanci sa smejú, uvidí, či 
sa budú smiať aj pri vysvetľovaní problémov občanom PSK, nie mesta Prešov. PSK nemôže 
financovať OA v Bardejove pre chýbajúcich 35 000 eur na jej prevádzku a tu je téma 12 mil. 
eur. Je to v poriadku, lebo ide o veľkolepý projekt, ktorý treba podporiť. Šport a kultúru treba 
podporiť, ale nemôžu byť nosnou súčasťou bytia poslancov v tomto kraji. Predseda PSK 
Majerský dodal, že v tejto rokovacej sále prebehlo množstvo zápasov a určite ešte prebehne. 
Je presvedčený, že arbitrom v týchto zápasoch zatiaľ nebol a ani nebude rozhodca poslanec 
Benko, ale ak, tak jedine poslanec Benko. Netreba to spájať. V žiadnom prípade nie je 
v konflikte záujmov, dokonca nemá istotu, či bude delegovaný SFZ na nejaký zápas na novom 
štadióne, ak sa ho podarí dofinancovať a dobudovať. V tejto rokovacej sále sedia dvaja členovia 
valného zhromaždenia danej spoločnosti a to predseda PSK a poslankyňa Turčanová, 
primátorka mesta Prešov. Sú riadne zvolení a chcú čo najzodpovednejšie rozdeliť finančné 
prostriedky, ktoré majú k dispozícii, ale nerozhodujú o nich sami ani v prípade PSK, ani mesta 
Prešov. Rozhoduje o nich Zastupiteľstvo PSK a MsZ v Prešove. Vie, že FUTBAL TATRAN 
ARÉNA je veľký finančný náklad. Ani súčasné ani minulé zastupiteľstvo nemohlo vedieť, že 
to bude suma ešte pred mesiacom 19 mil. eur, dnes 12,4 mil. eur. Zúčastnil sa rokovania 
s predsedom SFZ a s mnohými ďalšími, ktoré tieto projekty realizujú v SR. Komunikujú na 
týždennej báze a odsúhlasujú si navzájom veci. Aj k posunu termínu na rok 2020 došlo po 
vzájomnej komunikácii. Verí, že v krajskom meste chce mať PSK nielen prvoligový futbal, ale 
aj zásobáreň mládeže pre prvoligový futbal. V Prešove funguje niekoľko športov, ale najstarší 
slovenský a možno československý futbalový klub by nemal byť zrušený práve kvôli tomu, že 
zastupiteľstvo stojí pred vážnym rozhodnutím celkovej sumy futbalového štadióna. Šport má 
v súčasnosti svoje miesto nielen pre naplnenie pohybovej alebo inej aktivity obyvateľstva. 
V dnešnej dobe je to aj biznis, kultúrne vyžitie, aj to, kvôli komu sa to robí. Ak mládež nebude 
mať víziu kvôli čomu hrať, nebude hrať futbal v meste Prešov. Sám je športovcom a takúto 
ideu existencie treba určite dať aj mladým chlapcom, ktorí prekonali svojimi výkonmi hranice 
Prešova, PSK aj SR. Je potrebné im dať priestor na uplatnenie. Prešovčania budú určite hrdí na 
dôstojný stánok pre futbal. PSK určite záleží na tom, aby verejné obstarávanie aj celý projekt 
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bol zrealizovaný po všetkých stránkach zodpovedne, hospodárne a transparentne k spokojnosti 
všetkých. Ide o veľkú sumu, ale keď Zastupiteľstvo PSK spolu s mestom Prešov už raz začali 
spolupracovať na tomto projekte, mali by ho spolu aj dokončiť. Poslanec Benko sa schuti 
zasmial na slovách poslanca Hrabčáka, že je v konflikte záujmov. Nevie v akom, keďže je 
rozhodcom SFZ, ale nemusí rozumieť všetkému. Aj poslankyňa Turčanová už spomínala, že 
k témam sa vyjadrujú hlavne odborníci, ktorí rozumejú všetkému. On ani hráči nie sú 
v konflikte záujmov, lebo ten štadión bude patriť každému a nikto ho nikdy nezoberie na plecia 
a neodnesie z Prešova. Bude patriť všetkým. Poslanec Dupkala upozornil na ďalšiu faktickú 
poznámku poslanca Hrabčáka, ktorú by podľa rokovacieho poriadku nemal mať, požiadal 
o opravu. Následne pripomenul slová J. Wericha, že vždy je múdrejšie hovoriť s chytrákom 
o niečom hlúpom, ako s hlupákom o niečom chytrom. Ak by ironická poznámka poslanca 
Hrabčáka na adresu poslanca Benka mala mať nejaký hlbší motív ako len prejav neznalosti, tak 
nech ho Boh ochraňuje, keď ho uvidí na nejakej stavbe v rodine alebo stavebnej firme, lebo 
pôjde tiež o konflikt záujmov s tou stavebnou komisiou, ktorú plánuje zriadiť. Poslanec 
Hrabčák sa rýchlo rozbehol, nápadne mu pripomína jedného rýchleho východonemeckého 
šprintéra so známym menom, ktorý vždy vyhrával. Verí, že keď poslanec Hrabčák dorazí do 
cieľa, zhodnotí svoj štart a šprint, ktorý si teraz zvolil. Poslanec Hopta povedal, že 
Zastupiteľstvo PSK dáva pre mesto Prešov ale aj celý PSK obrovskú finančnú pomoc v sume 
viac ako 5 mil. eur na výstavbu futbalového štadióna. Mnohé okresné mestá PSK dostali 
100 000 alebo trochu viac. PSK dáva rovnakú čiastku ako mesto Prešov, ale v danej spoločnosti 
má 49 % a mesto Prešov 51 %. Aby to bolo férové, malo by to byť 50 na 50, alebo nech mesto 
Prešov dá trochu viac finančných prostriedkov. Nie je logické, že PSK dáva rovnakú čiastku 
a má menej percent ako mesto. Predseda PSK Majerský dodal, že to vysvetlí poslankyňa 
Turčanová. Menší podiel PSK je aj kvôli tomu, že pri futbalovom štadióne sú aj iné vyvolané 
investície ako napr. parkovisko, za ktoré je zodpovedné už samotné mesto. Poslanec Bochňa 
požiadal poslancov, aby sa v rokovacej sále venovali svojej práci a nie osobným invektívam. 
Predseda PSK Majerský s tým súhlasí. Poslanec Ferenčák poznamenal, že predložená 
informácia je v podstate prvotnou správou o pokračovaní tohto projektu. Investícia do 
vzdelania a športu je vždy dobrou investíciou, pretože chceme mať generáciu vzdelanú 
a zdravú. Treba však povedať, že investície typu veľkých ihrísk v krajských mestách SR 
realizovali skôr súkromné spoločnosti napr. v Trnave a Bratislave. Predchádzajúce 
zastupiteľstvo možno malo svoje dôvody pre rozhodnutie postaviť práve v meste Prešov 
futbalový štadión, ktorý nie je malou investíciou a veľké stavby si vyžadujú viac miliónov eur. 
Nikdy sa tu nenájde vyváženosť, lebo je logické, že Prešovčania a poslanci okresu Prešov budú 
obhajovať tento projekt a poslanci z okrajových  oblastí PSK sa budú pýtať, prečo sa má toľko 
peňazí investovať do jedného futbalového štadióna. Avšak poslanci PSK zastupujú všetkých 
občanov kraja. Nechce napádať túto investíciu, ale chce požiadať o korektnejší a spravodlivejší 
systém prerozdeľovania peňazí alebo investovania do športu v celom PSK. Peňazí nikdy 
nebude dosť, ani tých 5,5 mil. eur nezachráni celý PSK, ale kraj má veľa obcí a miest, ktoré 
z vlastných zdrojov investujú, aby niečo občanom postavili. Sú to multifunkčné ihriská, 
futbalové štadióny, zimné štadióny, čokoľvek čo pomáha športu. PSK o tom nerozhoduje, ani 
im neposkytne žiadnu finančnú dotáciu. Obce a mestá sa zadlžujú, aby vôbec takéto stavby 
postavili. Podporuje investície a ako poslanec by v budúcnosti privítal, aby sa pripravila 
dotačná schéma podpory všetkých obcí a miest, ktoré investujú 90 %. Dotácia PSK by bola 
možno 10 % – 15 %, ale existovala by. Kto investuje 80 % z vlastných zdrojov, si veľmi 
uvedomí, či do toho pôjde alebo nie. PSK by mal byť v tomto nápomocný a miestne 
samosprávy podporiť. V tomto prípade je investícia PSK skoro polovica a ako občan Kežmarku 
povie, že preňho nebude takým prínosom ako športovisko v jeho meste ale pri základnej škole 
v tomto meste. Zostáva na zvážení všetkých poslancov PSK, či je tento projekt nosným a ak 
áno, ako ho spolufinancovať a či samospráva nemá byť tým ťahúňom a PSK partnerom 
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v projektoch všetkých miest a obcí kraja. Možno chce nájsť spravodlivosť v nespravodlivom 
systéme a aspoň takto podporovať rozvoj pre všetkých v každom kúte PSK. Mestá Bardejov 
a Humenné majú štadióny postavené z vlastných zdrojov, Poprad dostal dotáciu zo SFZ. Prešov 
si to možno nemôže dovoliť, lebo nemá silného sponzora, ktorý by dokázal stavbu zrealizovať, 
ale prevziať takýto záväzok na kraj je dosť veľká odvaha. Samozrejme je to ambícia a ak sú tu 
správni ľudia, dokážu to spraviť. Vyzval prítomných na prípravu nejakého dotačného systému 
podpory všetkých projektov v rámci kraja. Predseda PSK Majerský veľmi presne vie, o čom 
hovoril poslanec Ferenčák, primátor Kežmarku. Pred 3 rokmi takto dokončovali v meste 
Levoča zimný štadión. Okrem dotácie 1 mil. eur mesto nedostalo žiadnu inú dotáciu a muselo 
si zobrať úver vo výške 1,2 mil. eur. Pri dobrom  hospodárnom narábaní s úverovými peniazmi 
a prevádzkou samotného majetku sa dajú tieto finančné prostriedky seriózne a rýchlo vrátiť 
bankám. Ale tento projekt je väčšieho rozmeru a presahuje aj samotné rámcové možnosti mesta 
Prešov. Poslankyňa Turčanová poznamenala, že obsah diskusie, je naozaj veľmi vážny. Mesto 
Prešov malo veľký modernizačný dlh pri všetkých športoviskách. Rozbehlo veľké množstvo 
dopravných projektov vzhľadom na zlú a vážnu dopravnú situáciu. Pri rozhodovaní o výstavbe 
futbalového štadióna v rokoch 2015 – 2016 sa obrátila s prosbou o pomoc na bývalého 
predsedu PSK s tým, že mesto rekonštruovalo zimný štadión, zachraňovalo velodrom jediný 
v SR a zároveň potrebovalo riešiť futbal, lebo v tom čase futbalisti postúpili do I. ligy a museli 
hrať v Poprade. Prešov sa potreboval veľmi rýchlo pustiť do výstavby alebo rekonštrukcie 
nového futbalového štadióna. Padlo tu veľa otázok, napr. prečo má mesto Prešov 51 %. Aj 
preto, že mesto vkladalo pozemky, ktoré sú jeho vlastníctvom, bude musieť dobudovať 
parkoviská pri štadióne so 6 500 miestami na sedenie a nebude to jednoduché. Mesto Prešov 
čakajú tieto ďalšie investície a nemieni tým zaťažovať PSK. Následne ukázala striebornú 
medailu z Majstrovstiev SR starších žiakov vo futbale, ktoré sa uskutočnili v dňoch 21. – 23. 
júna v Poprade. Do finálového turnaja postúpili družstvá Slovan Bratislava, Spartak Trnava, 
Žilina a 1. FC Prešov. Prešovskí chlapci skončili na druhom mieste. Teraz hovorí o budúcnosti 
a štadióne, kde nehrá len A mužstvo. Medzi 17 žiakmi tohto tímu boli zastúpené deti, ktoré sú 
odchovancami 8 okresov tohto kraja, preto je potrebný krajský štadión na úrovni spĺňajúcej 
podmienky UEFA 3. Štadión mal stáť nejakých 5 mil. eur, ale architekti pripravili projekt 
v sume 19,5 mil. Teraz sú reálne čísla okolo 13,4 mil. eur už aj s energoblokom, kde sa hľadá 
iný investor a s vnútorným vybavením, aby bol štadión funkčný. Momentálne má Prešov 
zmluvu so SFZ o ukončení do decembra 2019, ale je predrokované, že pokiaľ nebude všetko 
splnené, tak do roku 2020. Teda Prešov má na výstavbu 1,5 roka. Verí, že tento termín bude 
reálny, ak to podporí dnes Zastupiteľstvo PSK a v stredu MsZ v Prešove. Sami boli zaskočení 
sumou, sami museli hľadať zdroje a nebolo to jednoduché. Preto sa 2 pracovné tímy veľmi 
zodpovedne zaoberali nielen technickou stránkou štadióna, ale zároveň aj financovaním. 
Navrhované riešenie je najlepším z tých, ktoré  mohli navrhnúť. Požiadala Zastupiteľstvo PSK 
o podporu výstavby futbalového štadióna v Prešove. K poslancovi Benkovi dodala, že by musel 
byť v konflikte záujmov aj ako poslanec MsZ v Prešove a zároveň predseda komisie finančnej, 
ktorá bude schvaľovať financie na tento štadión. To by bolo vážnejšie ako to, že je rozhodcom 
a jeden zo 62 poslancov PSK. Poslanec Hrabčák dodal, že poslanec Dupkala sa snažil uraziť 
a zdupkal. Nevie, kde je teraz, ale je to jedno. Upozornil prítomných, aby na ďalších 
zasadnutiach zastupiteľstva poslanci nevnášali vieru a vierovyznanie na rokovanie podobným 
spôsobom ako poslanec Dupkala, pretože SR je sekulárny štát strednej Európy a náboženstvá 
by mali byť predmetom súkromnej veci. Poslanci nemajú vykrikovať a radiť predsedovi PSK, 
ako má viesť rokovanie. Je to jeho kompetencia a je to nekorektné. Táto aktivita bude 
podporená. Táto informácia bola predložená tiež priamo na začiatku rokovania a nepadla k nej 
žiadna výčitka o tom, že nebola predrokovaná, tak ako k financovaniu regiónov. Aj v Sabinove 
je potrebná napr. atletická tartanová dráha. Keď vedenie tohto mesta pripraví nejaký projekt 
a požiada PSK o spolufinancovanie, uvidí, či PSK takto štedro prispeje, lebo naozaj celý okres 
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Sabinov nemá možnosť vychovávať atlétov na okresnej úrovni, pričom Sabinov je okresným 
mestom s obrovskou 770-ročnou tradíciou. Tieto pripomienky treba brať do úvahy, lebo 
v opačnom prípade je to všetko jednostranné. Poslanec Benko povedal, že samotný štadión 
bude verejnoprospešný a bude slúžiť verejnosti. Štadión má na starosti spoločnosť s ručením 
obmedzeným. Je kapitálovou spoločnosťou, ktorej cieľom bytia je generovanie zisku. FUTBAL 
TATRAN ARÉNA bude prevádzkovať takýto štadión nie pre verejnoprospešný účel, ale pre 
generovanie zisku. Tam nebude vstup zdarma. O 3 roky sa spýta, či je tam vstupné a parkovné 
zdarma. Všetky tieto veci sú v príkrom rozpore s povedaným. Žiadny verejnoprospešný 
záujem, ale čisto kapitálová spoločnosť s podporou prevádzky za účelom generovania zisku, 
minimálne za účelom dorovnania strát z prevádzky tohto štadióna. Poslanec Dupkala reagoval 
na slová predrečníka tým, že Dupkala nie je zbabelec a nikdy z boja neuteká a nezdupkáva. 
Keďže kolega bola natoľko rýchly a inteligentný, že použil jeho priezvisko, tak ukončí svoju 
faktickú poznámku tiež v tomto duchu. Dúfa, že slová, ktoré povedal dnes poslanec Hrabčák 
vo vzťahu k štadiónu, k ľuďom naviazaným na štadión a k najstaršiemu klubu v Prešove bola 
jeho chvíľková emocionálna vypätosť, lebo inak by mal pocit, že mu hrabe. Predseda PSK 
Majerský verí, že sa viackrát na zasadnutí zastupiteľstva nebudú objavovať osobné invektívy 
z jednej či druhej strany. Poslanec Bochňa navrhol ukončiť diskusiu. Predseda PSK 
Majerský požiadal o vystúpenie Ing. Benesa, konateľa FUTBAL TATRAN ARÉNA, s. r. 
o., ktorý uviedol, že diskusia bola skutočne veľmi búrlivá a niektoré používané argumenty 
v prospech alebo neprospech futbalového štadióna vyhodnocuje ako irelevantné, niektoré boli 
racionálne. Vláda SR vyčlenila určitý balík peňazí pre SFZ, ktorý spravil prieskum v rámci 
celej SR, skategorizoval jednotlivé mužstvá a jednotlivé mestá a podľa toho spracoval zoznam, 
kde a aký štadión podporí. Mesto Prešov sa dostalo na úroveň krajských miest s tým, že 
vybuduje štadión III. kategórie, ktorý bude spĺňať všetky atribúty na to, aby sa tu hrali 
medzinárodné a medzištátne futbalové zápasy. Teda rozpráva o štadióne, ktorý momentálne 
PSK ako územie nemá a tieto parametre nedosahuje ani Národné tréningové centrum 
v Poprade. Vybuduje sa tu štadión, na ktorom sa môže hrať liga majstrov, európska liga, 
slovenské reprezentácie mládežníkov teda žiakov, dorastencov, 21-ky. Asi tu nebude hrať 
jedine reprezentácia SR, pre ktorú sa buduje národný futbalový štadión za 22 mil. eur. Tento 
štadión bude slúžiť nielen futbalovému klubu FC Tatran Prešov a bude jeho domovským 
štadiónom, ale bude slúžiť aj pre verejnoprospešné činnosti. Nesúhlasí s poslancom Hrabčákom 
v tom, že napriek tomu, že je to s. r. o., ktorá bude manažovať tento futbalový štadión, jej 
zakladateľom je PSK a mesto Prešov a nemá žiadny súkromný kapitál. To znamená, že valné 
zhromaždenie určuje smerovanie tejto obchodnej spoločnosti a to, či vydelí určitý priestor 
svojej činnosti pre poskytovanie verejnoprospešných činností. Je presvedčený o tom, že áno, 
tento štadión bude prístupný nielen futbalovému klubu 1. FC Tatran Prešov a potrebám SFZ, 
ale aj na kultúrne a spoločenské podujatia a bude mať nielen mestský, ale aj regionálny, 
celoslovenský alebo medzinárodný charakter. Z relevantných podkladov zistil cenu iných 
futbalových štadiónov v krajských mestách s porovnateľnou kapacitou. Menej bude stáť 
štadión v Nitre s kapacitou 7 000 miest, ale bude stáť približne 9 mil. eur len preto, že nestavia 
hlavnú tribúnu ale rekonštruuje starú, nestavia stožiare osvetlenia, ale ich len rekonštruuje 
a nestavia záchytné parkovisko, ale ho len rekonštruuje. V momentálnej realizačnej fáze je 
štadión v Košiciach. Prvá fáza výstavby znamená zabezpečenie celkového počtu miest 
približne 6 000 a reálne vysúťažená suma na prvú etapu je 14 500 000 eur bez DPH. Upresnil, 
že pri Prešove bol prvý nástrel 19 500 000 eur bez DPH a v súčasnosti je pri investícii 
12 400 000 eur bez DPH, 700 000 eur energoblok, približne 300 000 eur vnútorné vybavenie. 
Pred pol rokom boli nadviazané obchodné rokovania so spoločnosťou Spravbytkomfort, a. s., 
Prešov, ktorá reálne prejavila záujem postaviť energoblok, prevádzkovať ho a dodávať energiu 
a teplo na vykurovanie štadióna a trávnatého povrchu. Suma 12 400 000 eur ešte nie 
ukončeným procesom schvaľovania SFZ. Môže sa reálne očakávať, že namiesto naplánovanej 
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umelej trávy si SFZ presadí prírodnú trávu a tým dôjde k ďalším úsporám projekčných 
rozpočtov. Tie potom budú predmetom verejného obstarávania a pevne verí v dosiahnutie 
minimálne  8 % – 10 %-nej úspory v rámci tohto procesu. To je reálny a jemne optimistický 
pohľad na túto záležitosť. Financovanie tohto štadióna sa pohybuje pre PSK v objeme 4 – 4,5 
mil. eur, ktoré majú byť rozdelené na roky 2018, 2019 a 2020. To isté sa bude očakávať od 
mesta Prešov. 
Procedurálny návrh predložený poslancom Bochňom: 
- ukončenie diskusie. 
Hlasovanie:      za: 32   proti: 2          zdržalo sa: 11 
Procedurálny návrh bol schválený. 
 
Predseda PSK Majerský dodal, že o návrhu na uznesenie k predloženej informatívnej správe 
sa nebude zastupiteľstvo hlasovať. Tento materiál nebol v programe dnešného rokovania a bol 
vypracovaný na základe požiadavky z minulého zasadnutia zastupiteľstva. 
 
 

K bodu 18 – Interpelácie poslancov: 
Poslanec Jánošík interpeloval predsedu PSK v súvislosti s personálnymi zmenami na Úrade 
PSK. Chcel vedieť, či sú už ukončené, aký je ich finančný dopad, z akých prostriedkov boli 
riešené odmeny, odchodné, odstupné, či nehrozia sťažnosti a nejaké súdne spory. Predseda 
PSK Majerský nevie o žiadnych súdnych sporoch a žiadnych sťažnostiach. Ľudia prichádzajú 
a odchádzajú priebežne, niektorí na vlastnú žiadosť, niektorí po dohode so zamestnávateľom. 
Vo všetkých prípadoch prebehlo ukončenie pracovného pomeru zamestnanca na základe 
dohody. S nikým nebol rozviazaný pracovný pomer na základe porušenia pracovnej disciplíny. 
Odmeny, odchodné, odstupné boli vyplatené z rozpočtu PSK, ktorý nebol prekročený ani 
o jeden cent. 
Poslanec Hrabčák nedostal možnosť faktickou poznámkou reagovať na Ing. Benesa. Je úplne 
jedno, kto je zakladateľom spoločnosti s ručením obmedzeným. Dôležitá je právna forma, ktorá 
hovorí o tom, že je to kapitálová spoločnosť založená za účelom podnikania. To, že sa nebude 
správať ako podnikateľský subjekt, je druhá vec. Na začiatku rokovania predložil návrh na 
doplnenie bodu programu s názvom Financovanie regiónov. Chce rozvinúť túto tému, aby 
poslanecké kluby a samostatní poslanci začali o nej diskutovať a vrátili sa k tejto problematike 
na ďalších zasadnutiach zastupiteľstva. Poslanci by mali sami sebe dať kompetenciu priniesť 
financie do svojich regiónov z rozpočtu kraja. Jeho samotný návrh vychádza z filozofie, že 
poslanci zvolení za okres by mali najlepšie poznať jeho potreby a mali by priamo participovať 
na jeho rozvoji. Nemali by byť len súčasťou rokovania zastupiteľstva a komisií zriadených pri 
zastupiteľstve, ale rokovať priamo na výjazdových rokovaniach so starostami a primátormi 
v danom regióne a okrese. Každý poslanec by mal mať možnosť prerozdeliť na všeobecne 
prospešné projekty nejaký balík peňazí počas celého volebného obdobia. Môže to byť 
navrhnutá suma 350 000 eur na poslanca, ale aj suma vyššia alebo nižšia, pričom je dôležité, 
aby pri prerozdeľovaní financií boli vtiahnuté do investícií aj mestá a obce. Každé euro vložené 
poslancom z vlastného balíka alokovaného v rámci volebného obdobia, bude zhodnotené 
mestom alebo obcou takým istým eurom. 350 000 eur investícií na poslanca a okres znamená 
vyvolanie ďalších 350 000 investícií adresátom, ktorý dostane túto podporu. Veľmi podobný 
princíp bol použitý pri dotáciách. Schválením VZN si poslanci dali nejakú kompetenciu 
s možnosťou rozdelenia 9 200 eur v rámci svojho okresu a tým vytvorili podporu rôznych 
podujatí prípadne kapitálových investícií v mestách a obciach daného okresu. Táto aktivita má 
byť presne takto zameraná. Poslanci sa nemajú spoliehať na to, že Úrad PSK im kompletne 
prichystá nejaké kapitálové investície na každý rok. Majú byť účastní takýchto príprav. Ako 
poslanec má možnosť ísť napr. do mesta Lipany, primátor mu predstaví svoju víziu, dá mu na 
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projekt zo svojho balíka 100 000 eur, mesto prispeje sumou 100 000 eur a tým sa vyvolá 
investícia v regióne na úrovni 200 000 eur. Je to kompetencia prislúchajúca každému 
poslancovi PSK. Hovorí o balíku 5,6 mil. eur ročne na úrovni možno 2,5 % z rozpočtu PSK. 
Tieto peniaze by boli naozaj adresované tam, kde ich potrebujú. Poslanec Ferenčák povedal, že 
poslanci dostanú častokrát materiály bez možnosti sa k nim vyjadriť, len povedať áno alebo nie 
na rokovaní zastupiteľstva prípadne komisie. V prípade prerozdeľovania dotačných zdrojov by 
boli poslanci priamo účastní podpory svojich regiónov, pretože najlepšie poznajú okres, za 
ktorý kandidovali. Požiadal poslancov, aby rozprávali medzi sebou o podpore tohto návrhu, 
ktorý môže predniesť aj sám predseda PSK. Je jedno, kto ho prednesie, dôležité je, aby táto 
kompetencia poslancom prislúchala. Zastupiteľstvo je najvyšším zákonodarným orgánom PSK, 
rozhoduje kolektívne a táto kompetencia môže byť schválená, pokiaľ tak rozhodne. Je len na 
poslancoch PSK, či si túto kompetenciu udelia alebo nie. Nikto z poslancov by nechcel stáť 
bokom pri rozvoji svojho regiónu. Mať takýto balík peňazí na každého jedného poslanca 
znamená naozaj aktívne sa zúčastňovať na rozvoji svojho okresu. Predseda PSK Majerský 
upozornil poslanca Hrabčáka, že jeho diskusný príspevok nebol interpeláciou. Ak je čestný 
a férový mal by si to priznať a má dodržiavať rokovací poriadok. Nemá to nič spoločné ani 
s tým, čo si schválili na začiatku volebného obdobia. PSK pracuje na schopnom a serióznom 
materiáli týkajúcom sa financovania jednotlivých regiónov. Vedúca odboru financií, riaditeľ 
Úradu PSK a mnohí ďalší pripravujú materiál o spolufinancovaní projektov väčšieho rozsahu, 
ale 350 000 eur na poslanca je veľa. Je presvedčený o tom, že keď začnú chodiť za primátormi 
a starostami poslanci, ktorí nemali predtým kontakt so samosprávou a koordinovať projekty 
vyššieho finančného charakteru, nebude to v poriadku. Každý primátor má svoje mestské 
zastupiteľstvo, ktoré určuje spolu s primátorom chod jeho samosprávy. Tí, ktorí pracovali 
v samospráve, vedia, ako to funguje. Keď sa im do toho zamotá ešte aj poslanec VÚC s  iným 
možným náhľadom na svet, iným politickým razením, nesadnú si s primátorom a začne niečo 
presadzovať, vznikne ďalší konflikt záujmov. 
Poslanec Kmec navrhol, aby riaditeľ SÚC PSK predložil zastupiteľstvu na schválenie zoznam 
chýbajúcich nedokončených úsekov ciest, aby sa rekonštrukcie dotiahli do úspešného konca. 
Odôvodnil to tým, že z usporených finančných prostriedkov minulého roka sa bude 
rekonštruovať množstvo ciest v PSK, ale napr. sa prevedie rekonštrukcia 1 km cesty a ďalších 
100 m zostane neopravených. PSK vie dofinancovať potrebné stavby pre ich úplné ukončenie 
a cesty sú tiež jeho vysokou prioritou. Predseda PSK Majerský pripomenul, že dnes 
zastupiteľstvo schválilo do 50 km ciest a je potrebných ešte 750 km. O rekonštrukcii každého 
jedného úseku cesty v jednotlivých okresoch rozhodujú poslanci PSK. Ak si niektorý poslanec 
určí napr. celý úsek medzi obcami, musí si byť vedomý, že ďalší úsek, na ktorý tlačí iný 
poslanec daného okresu, nebude dobudovaný. Takým spôsobom to funguje niekoľko rokov, ale 
poslanci jednotlivých okresov musia nájsť spoločnú reč. Je to ťažká komunikácia 
a rozhodovanie, ale nejaký konsenzus medzi poslancami v okrese musí byť. Ak poslanci nájdu 
iný model, pristúpi naňho a bude ho realizovať. Poslanci z minulého volebného obdobia a 
všetkých okresov PSK, bez ohľadu na politickú príslušnosť, sa s týmto spôsobom stotožnili a 
dokonca ho sami navrhovali. 
Poslankyňa Sirková interpelovala riaditeľa SÚC PSK v súvislosti s aktuálnym súčasným 
riešením havarijného stavu ciest Ubľa – Klenová a vyhláseným mimoriadnym stavom ciest 
Stakčín – Kalná Roztoka, lebo záchranné zložky civilnej ochrany pravidelne každý týždeň 
vyzývajú starostov obcí, aby podávali presne v tom istom čase informácie o riešení tohto 
mimoriadneho stavu. Požiadala o písomnú odpoveď. 
Poslankyňa Pleštinská uviedla, že komisia dopravy sa schádza vonku v teréne. Najbližšie 
zasadnutie bude vo Vranove nad Topľou, kde budú pozvaní všetci poslanci PSK za tento okres. 
Môžu spolu komunikovať a riešiť aj požiadavku poslanca Kmeca. Priestor poslancov na 
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rozhodovanie je obrovský. Ponúka všetkým poslancom spoluprácu v tomto volebnom období, 
môžu sa zúčastňovať zasadnutí komisie a predkladať všetky požiadavky. 
Poslanec Hrabčák interpeloval riaditeľa Úradu PSK v súvislosti s elektronickou 
komunikáciou vedúcich oddelení Úradu PSK. Opakovane sa mu stáva, že nemá ich odpovede 
a spätnú väzbu na svoje emaily týkajúce sa požadovaných informácií a dokumentov potrebných 
k práci poslanca PSK, pričom je to povinnosť každého vedúceho oddelenia Úradu PSK. 
V konkrétnom prípade potreboval zmluvy o dielo s projektantmi, zmluvy o dielo so 
zhotoviteľmi, ktoré mu neboli doložené a na mail mu vôbec nebolo odpovedané. Predseda PSK 
mal pravdu v tom, že jeho predchádzajúce vystúpenie nebolo celkom interpeláciou, ale kedy 
má poslanec vystúpiť, keď nie v tomto bode. Predseda PSK Majerský dodal, že druhé 
vystúpenie poslanca Hrabčáka bolo interpeláciou. Určite dôjde k náprave, aby poslanci 
dostávali požadované informácie ústne, telefonicky alebo emailom. 
 
 

K bodu 19 – Záver: Predseda PSK Majerský ukončil 6. zasadnutie Zastupiteľstva   
PSK, poďakoval prítomným poslancom PSK za aktívnu účasť a spoluprácu a pozval ich na 7. 
zasadnutie Zastupiteľstva PSK so schváleným termínom dňa 27. augusta 2018. 
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